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Készült a Budap est Főváro s IV' kerül et Újpest onkormán y zata Képvi selő _testül etének
2023. augusztus 31-én (csüttiľtiik) 14,00 óľai kezdettel a Polgármesteľi Hivatal

(Budapest, IV. ker. István iÍ 14.II. em.) Dísztermében taftott üléséľől

A kéoviselők közül ielen vannak
Altfatter Adalbert
dr. Dabous Fayez
Czig|er Lâszlő
Czinke Sára
Déri Tibor
Hladony Sándor
Molnáľ Tibor
Nagy István

ozsváth Kálmán
Perneczky Lâszlő
Rácz Norbert
Rádi Attila
Szabó Baltvs
dr. Szabó Gáboľ
dr. Szabó Béla
Szecsődi Tamás

Szécsi Péteľ Pál
dľ. Trippon Norbert
Vasváľi Lźşzlő

(19 fó)

Az ülésre később érkezett: -

Az ülésről távol van: Maholányi Zsolt, Farkas István,

Jelen vannak (részben tanácskozási joggal):
B edő Katalin alpolgármester
dr. Moldván Tünde jegyző
dr. Gácsi Anett Eľzsébet aĘegyzo
dr. Szentes Kinga Szociális Főosztály vezetoje
dr. Bognár Ildikó Igazgatási Főosztály vezetoje
Turóczi András Városüzemeltetési F ooszttĺ|y v ezetője
Mike Józsefĺé Igazgatási osztály v ezetője
Mártonffy István Főépítészi Iľoda vezetője
Juhász Andľás Gazdasźryi Főosztály vezetője
Szakács Viktor Szociális osztźtly vezetője
P al ánkay P atrí ci a S zemélyüg yi o szttĺly v ezető j e
Madar ász Zsuzsar'lrla Lakásügyi o sztá,ly v ezetóje
Vesza Erzsébet lfiúsági' Sport, Művelődési és oktatási osztály vezetője
T. Kovács Beáta Adőigazgatási osztály vezetoje
dr. Pécsi Szilvia Kabinetvezętő
dľ. Erdélyi Dávid referens
dr. Hegedűs Ákos refeľens
C semyánszkyné Római Aranka Informatik ai o sztćiyvezető hel yettes

Déľi Tiboľ
Köszonti a Képviselő-testület tagsait, Kanász-Nagy Máté orsztĺggýIési képviselő urat, a
megjelent vendégeket, valamint a Hivatal munkatársait Budapest Fováros IV. keľület Újpest
onkormányzataKépviselő-testületének mai ülésén. Külön köszönti és bemutatja dľ. Moldván
Tündét, Újpest város íj jegyzőjét és egyben jó munkát kíván nęki. Megállapítj a, hogy a
képviselő-testületi ülés 19 fovel határozatképes. Megadja a szőt dr. Moldván Tünde jegyzo
asszonynak.



dr. Moldván Tůĺnde
Ttĺjékoztatni szeretné a Tisztelt Képvisel-testületet aľľől, hogy Budapest Főváros
Koľmányhivatala â|tal a képviselő-testi'ileti sZMsZ nyilvános iilés hangfelvételének
meghallgatź.sźwal kapcsolatosan' a törvényességi felhívással indult törvényességi felügyeleti
eljárást a Kormányhivatal 20Ż3. június 28-tn lezttrta és a továbbiakban vizsgtiat nem
folýatódik.

Déľi Tiboľ
Nagy István frakcióvezetó ur jelezte napirend elótti hozzëszőlâsi szćtndékźtt, és a napirend
elfogadása után megadja neki a szőt.
Tâjékoztatja a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a Meghívóban a 2. napirendi pontként
szereplő ,,Döntés az Íves út keleti oldalán lévő 5 db ingatlanon tervózeft lakóterĹileti
fejlesztéssel kapcsolatos településrendezést érintő módosítások Telepítési Tanulmánýervével
és Településľendezési Szęrzodésével kapcsolatos döntések visszavonásáról'' tźlrgyű napirendet
eloterjesztőként visszavonja, később keľtil meglźtrgyalásra. Kéľi a testület tagtrait tekintsék ezt
alapjavaslatnak és ennek megfelelőeî szavazzanak a Napiľend elfogadásáról.

160/2023.(VIII.31.) hatáľozata a napiľend elfoeadásáľól
Nyílt ülés:

1. Javaslat a települési adóról szőlő 2912015. (XI. 27.) onkoľmtnyzati ľendelet hatályon
kívĹil helyezésére
Előteľjeszto : dr' Trippon Norbert alpolgáľmester

2. Döntés a IIl2020. (IV. 9.) önkormźnyzati rendelet deregulációjával kapcsolatos
szakmai s egíts é gnyúj tź.s tttr gy éh an
Előterjeszto: dr. Moldván Tünde jegyzo

3. Döntés aBP12800100389-1/2023. sztmű törvényességi felhívásban foglaltakról
Előterj esztő : Déri Tibor polgármester

4. Javaslat a VEKOP-6.2.IĄ5-2016-00001 azonositősztmí ,,Újpest Kapuja
térségmegújítási és városrehabilitációs projekt'' elnevezésű páiyźzat Támogatási
S zeľződésének 3 . szâmí módo sítására
Előteľiesztő: dr. Tľippon Norbert alpol gármester

5. Javaslat a Budapest Főváros Önkormányzata és Újpest Önkormányzata kozótt a
Budapest Iv., 765611223, 76546114 és 76512/414 llrsz. alatti erdők erdógazđtĺlkodási
feladatainak ellźltásćtra vonatkozó megállapodás - együttmúköđési megállapodás
egyidejű létrehozâsźwal történő - megszüntetésére
Előteľjesztő: Déri Tiboľ polgármester

6. Javaslat aZ Újpesti Aradi Óvoda Pozsonyi Tagóvodája egy csoportszobâjânak
hasznźůatba adâsár a vonatkozó együttműködési megállapodás módosításáľa
Előterjesztő: Bedo Katalin alpolgármester

7. Javaslat Újpest Önkormányzata és Barkaszó település kozött létľejött testvértelepülési
megállapodás j óváhag y ásćĺr a
Előteť esztő : Czigler Lâszló alpo l gármester
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Javaslat Budapest IV. kerület 7256I helyrajzi szttmu közterület elnevezésének
megváltoztatástĺra
El ő teľj esztő : P erneczky Lászlő alpol gármester

9. Javaslat a Partners for Democratic Change Hungaľy Paľtners Hungaľy Alapitvźny által
támogatott ,,Primokiz Gyermekközpontí önkormányzati stľatégia''
alapdokumentumban meghattrozott feladatok megvalósitt'rlânaktćĺmogattĺstra
Előteť ęsztő : P emeczky Ltşzlő alpol gármester

10. Javaslat Budapest Főváros IV' kerület Újpest Önkormányzat Polgtĺrmesteľi Hivatala
Belső Ellenőľzési Egységen, Polgármesteri Titkárságon, Jeţyzői Titkárságon,
Adőigazgatási osztályon' az Informatikai OszttĺIyon és a Gazdaságéľt, költségvetéšért,
városüzemeltetésért és projektmenedzsmentéľt felelős Alpolgármesteri Kabineten lévő
üres és megüresedő áll áshelyek betöltés éhez v alő előz etes hozzâj árul16y ől.
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

1 1 . Javaslat történelmi településr észe\nevezés használatára vonatko ző hozztĘtrulásról
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

12.Iavaslat Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest Önkormányzata Polgáľmestere
szab ads ágźlnak i gényb evét el éro 1 szőlő táj éko ztatâs a e l fo gad ás ára
Előterjeszto: Déri Tibor polgármester

1 3 . B eszámo l ó l ej árt hatáľidej ű hattr ozatok végrehaj tás áľól
Előteľjesztő: Déľi Tibor polgármester

t{.Tâjékoztattĺs 2023. június 30. napja és 2023. augusztus 25' napja kozött túruházott
hatáskörb en hozott döntésekľől
Előteťesztő: Déri Tiboľ polgármester

15. Egyebek

Zártĺjlés
16. Javaslat Újpest Szociális Munkáért Díj adományozźlsćtra

Előterj esztő : P erneczky Lâszlő alpol gáľmesteľ
(19 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Napirend előtti felszólalás következik, előtte megadja a szőt dr. Moldván Tünde jegyző
asszonynak.

dľ. Moldván Tünde
Tájékoztatja a Tisztęlt Képviselő-testületet, hogy a frakcióvęzető úľ âltal beadott
eloterjesztéssel kapcsolatban elhangozhatnak olyan információk és adatok, amelyek az Infotv '
és az adtavédelmi jog szerint személyes adatoknak tekintendoek, ezért kéri a Képviselő-
testĹiletet, hogy erľe tekintettelkülönĺjs figyelemmel mondja elhozzâszőlásait.

Nagy István
Eľkölcsileg mindenképpen kötelezettségének érzi, hogy tájékoztassa a Képviselő-testtiletet.
Már csak B. Zittĺĺaknevęzi azIlleto hölgyet, aki azAranyhíd Gyermekek Átmeneti otthonának



volt a szakmai vezetoje, keresetet indított ellene, személyiség jog megséľtése, illetve ha és
amennyiben három facebook bejegyzését véleménynek nyilvźtnitja a Bíróság, akkor
becsületsértés miatt, 2mil'|iő forintos sérelemdíjat fizessen ki a séľtettnek, a felperesB. Zittnak.
Azugy mindenki előtt ismert és erre azigyre majd visszatérnek, mert van egy előterjesztése,
amit úgy gondol, hogy az Egyebek napirend keretében ťog tźtrgyalni a Képvisęlő-testület. Az
sZJ|i4sZ szerint öt perc áll ľendelkezésére, hogy kifejtse az álláspontját.
Ebbęn az ügyben titalë.ŕ.an azttapasztalja a városvezętokrészéróI, hogy nem mondanak igazat.
Sokkal egyszenĺbb lenne igazat mondani, mint bujkálni a felelősség és az igazsâg elől. Ebben
az esetben két olyan đolog van, amit elöljáróban mindenképpen el szeretne mondani. Az
egyik, hogy a bírósági beadványban megjelent, hogy ittB. ZíttLt,,politikai okokból, politikai
tőkekovácsolás miatt'' kereste meg. Ez azért érdekes, mert Pemeczky LźşzIő egyik
felszólalásában szintén politikai tőkekovácsolásról beszélt, amit nem éľt, hogy mi lenne ebben
a politikai tőkekovácsolás. Miért kellene neki egy ilyen szomorú eseményből politikai tőkét
kovácsolni? Ennél rosszabb a helyzet, amikor összehozták Trippon Norbeľttel, hogy ketten
együtt csinálnak ebből politikát és politikai tőkekovácsolást. Ebből a részbol mindenképpen
úgy tűnik, mintha ot eme ebben azigybenpolitikai támadás. Eztĺagyonfurcsának találjá 3s a
keľesetében le is írta' hogy itt tulajdonképpen ot érte ebben azugybentámadás. Ennek pđtĺtiLui
okźlt lćĺtja, de ezt a LMP, Perneczky Ltĺsz\ó és Kanász-Nagy Máté jobban tudja, hogy miért.
Hozzätesziegy70 oldalas ellenkeręsetetnýjtottbe, ami amellékleteivel együtttöbbmint200
oldal. Majd a bírósági tárgyaláson eldöntik, hogy kinek adnak igazat. Úgy gondolja, meg tudja
védeni az tilt.spoĺltját és ebből a dologból jól fog kikeľülni.
Másik tésze a dolognak, hogy ami a Gyeľmek Átmeneti otthonában töľtént az rtlviţâgit arÍa a
problémáľa, ami tulajdonképpen itt már egymás között és a nyilvánosság előtt is elismeľtek,
hogy nem csak a Hivatalban van ,,kuplejár'', hanem az intézményekben is. olyan dilettáns
munka folyik egy intézményben vagy cégnél, amit nem is tud minősíteni. Elfogadhatatlannak
tĄa, hogy egy önmagáľa adó Önkormźnyzat nem keľülhet olyan helyzetekbą mint például
ebben azugyben keľtilt. Ebben azigyben Bíróság elé fog állni és majd meglźLtjźk,hogy fog a
Bíróság ítélni az ügyben. Megkoszöni, hogy lehetőséget kapott arra,hogy ezt elmondja.

Déľi Tiboľ
Perneczky Lászlő alpolgáľmester úr ügyľendben kért szót.

Peľneczkv Lász|ól
Ugyrendben elmondja, lehet, hogy ez atéma elo fog még kerülni azBgyebek napirendben, ahol
nagyjából ugyan ezt ťogsa akkor is elmonđani. Az előzetesen megktildött beadvźny alapjźn azt
javasolja, hogy ezt az előterjesztést ne ttrgyalja éľdemben a Képviselő-testület. Álláspontja
szerint eZ egy magánszemélyek kozötti személyiségi jogi peľes eljáľás, amelyben sem aZ
onkormányzat, sem a Szociális Intézmény nęm részes fél. Az Intézmény részérol minden
munkajogi vita lezćtrult. A jó híľ megsértése miatti keľesetről nem volt tudomásuk' nem
éľinettek benne, senkinek nem éľdeke, hogy Újpestľől ęnnek híre menjen.
Nagyon fontos, hogy azért ne târgyalja a Képviselo-testiilet, mert a Kjt. alapjân sem aZ
onkormányzatnak, sem a Képviselo-testületnek' sem a Népjóléti és Lakásügyi Bizottságnak
nincs jogköľe a munkavállalók szeméIyi anyagát megismerni, ilyen értelemben ma1a aZ
előterjesztés jogszenĺtlen, adatvédelmi szempontból aggályos és ebből csak valamilyen
jogszenítlen képviselő-testületi döntés születhetne, de feltételezi, hogy ezzel egyitt is az
Egyebek napirendnél vissza fognak rtĺtérni, mindenesetrę ęz az e|őzetesjavaslata'

Déľĺ Tiboľ
Megköszöni ahozzâszólásokat és az I' napirendi ponttal folýatódik az ülés.
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Naey István
Peľneczky úr felvetette, hogy vegyék le napirendről a beadvźnyt'ť'.

Déľi Tiboľ
Az Egyebek napirendi pontnál visszatérnek eľľe a kéľdésre.

Naev István
Akkor fogja a testület levenni a Napiľendľől?

Déri Tiboľ
Szavazni fog a testület róla.

Naey István
Miért nem most szavaz? Most kéne szavaznirőla,tiszttzni kéne ahelyzetet.

Déri Tiboľ
A Napirend elfogadásra került, az Egyebek napirendi pontban egyéb más eloterjesztések mellett
târgyalja majd a testület azigyet és majd szavaznak arľól, hogy leveszik-e napirendről vagy
nem.

1. Javaslat a telepiilési adóľól szó/rő 29t2015. (xI. 27.) tinkormányzati rendelet
hatályon kívül helyezéséľe
Eloterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

Déri Tĺbor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsra
teszi fel a ľendelettervezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotására minősített
többségre van szükség.

Budapest Fővdľos IV. keľíilet Újpest onko íselő-testiilete a Budapest Fővúros
IV. kerület Újpest onkoľmdnyżata Képvís a telepiilési aĺilíról szlĺló 29/2015.
(XI. 27.) önkoľmdnyzatí rendelet hatdlyon kíviil helyezéséľől szóló rendelet-tervezetet
eţogadja és ezzel megalkotja Budapest FővtÍľos IV. keriilet ĺ7jpest onkormányzata
Képviselő-testiiletének a telepiilési adóról suÍtó 29/2015. (XI. 27.) önkoľmúnyzati ľendelet
hatúlyon kíviil helyezéséről szóló 18/2023. (WII.31.) önkormlÍnyzati rendeletét.
Felelő s : polgármester, a feladatkörrel rendelkező alpol gármester útj án
Hattndőz azonnal
(1 8 igen, 1 hrtőzkoďással, elfogadva)

Déľi Tiboľ
ot perc technikai szünetet rendel ęl

SZÜNET
(14:25-14.31)

Déri Tiboľ
A Képviselő-testület folýatja a munkáját . Tajékoztatásként elmondja, hogy az 1. napirendben
elfogadott települési adóról szőlő 29l2Ol5. (XI. 27') önkormźnyzati rendelet hatályon kívül
helyezésérol szóló 1812023. (VIII. 31.) önkormtnyzatirendelet 14 őra23 perckor kihiľdetésre
keriilt és 14 őra 43 perckor hatâlybais lépett.



2. Dłintés a 1112020. (Iv. 9.) iinkoľmányzati ľendelet deľeguláciĺĺjával kapcsolatos
szakmai segítségnyújtás táľgyában
Előteľjesztő: dr. Moldván Tünde jegyző

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Nacv István
Gratulál Moldván Tünde belépéséhez, de a belépőjéhez nem. Nem szeľetne jogi' jogtechnikai
kéľdésekbe beleszólni, véleméný alkotni, legfeţebb ,jőzanparasztí ésszel'' szeretné felhívni a
jelenlévő képviselők figyelmét'.arľa, hogy az Ó hiarryos jogi tudása, de mégiscsak logikai úton
kialakult véleménye, hogy az Önkormtnyzat Képviselő-testülete, ha mint jogalkotóâkot egy
rendeletet, akkor szerinte ,,azt arenđeletet, csak a jogalkotó, azaz aKépviselő-testület vonhatja
vissza, vagy módosíthatja, mégpedig képviselő-testülęti hatârozattal." Ezt csak zárójelben
mondja el, majd ezęn azügyĺin elvitatkozik a Koľmányhivatal, a kerületi Önkormányzat,illetve
ha oda kerül, a Kúriában is megvitatj ttk ezt a kérdést. F'zt az álláspontot képviseli, ezért erre az
eloterj esztésre nemmel fo g szav azĺi.
Nem hiszi azt, és ezt a Jegyző Asszonynak mondja, hogy ugyan ott kellene folytatnia, ahol dr'
Dallos Andrea befejezte, hogy minden egyes ilyen előterjesztéshez adja a nevét - bźr ezt az
előterjesztést nem ő készítette - olyan dologhoz, ami szerinte, főleg a következő előterjesztés,
amitmâr Jegyzó Asszony vállalt, hogy ő az előteľjesztője, nem állják meg a jog prőbájât.
Nem szeľetné,haJegyzo Asszony is úgy folytatná' ahogy dr. Dallos Andrea folytatta, aki mint
tudjuk egy,,kuplejáros'' Városhâztlt hagyott maga után, ,,kuplerájos'' működéssel. Sok példt'ť-
tudna felsoľolni, talán elegendő, ha hivatkozik az Újpest Megbecsülés Plusz Programra, az
SZMSZ-re, amelyekben ugyan ilyen bátoľ kiállás volt, utána a háttérben, az SZMSZ esetében,
egy ľendkívüli testületi ülésen, fu alatt, a Kormányhivatal említése nélkül, visszavonásra került
az SZMSZ-nek az a része, ami szerint egy képviselő nem kaphat męB az Önkormányzatnti
rendelkezésre á1ló dokumentumokat, melyeket előtte nem is látott, és az ismeretének a
hiányźtban döntött. Gyakorlatilag most ott tartanak, miután hićnyzlk az SZMSZ-hő| ez az
inkľiminált rész, ezértinnentőlkezdve visszatérnek oda, amiről három és fél évig úgy gondolta,
természetesnek kéne lennie, azaz minďen iratot megkap. Azt szeretĺé Jegyző Asszon;mak
mondani, hogy ne adja mindeĺlhez anevét, dr. Dallos Andrea is ennek esętt az âIdozatźnl,hogy
mindenhez a nevét adta. Ennél a napirendi pontnál csak ennyit szeretne, hogy amit elmondott a
legelején azt miden képpen fontolja meg a Képviselő-testület.

dr. Trinnon Noľbert
Előszöľ is, jó munk tLt,kitartâŚ és jó egészséget kíván Újpest váľos űj jegyzőjének, dr. Moldván
Tündének. Szeretné o is aláhuzni, hogy az előterjes ztés itĺrgyatképězőtigy teliesen jogi kérdés,
nem kíván belőle politikai kéľdést generálni. Jogi kérdésekben azoknakkell dönteni' akiknek
ez afe|adatuk, a hatályos törvények és jogszabályok a|apjźn.
Megjegyzi, álláspontja szerint Jegyző Asszony szakmai tapasztalatttval, illetve tudásával együtt
pontosan tudja, mihez adja a nevét és mihez nem adja a nevét. Ha valamihęz anevét adja, azt
jó okkal és meggyőzodéssel teszi,havalamihez pedig nem adja a nevét, szintén jó okkal és
meggyoződéssel teszi. Abban bizik, hogy frakciővezeto iľ źĺltal- megfogalmazott aggodalmak
teljes mértékbęn alaptalanok és biztos benne' hogy a jovő az o feltételezését és az O
tapasztalatait fogj a igazolní'

Dérĺ Tiboľ
Több kérdés, észľevétel nem lévén lezźrja avitât és szavazásratęszi fel a hatáľozati javaslatot.



IV.
l6ll2023.(vIII.31.) határozata a BP/2800/00543-2l20Ż3. számú szakmaĺ
segítségnvú itással kapcsolatban
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmán yzata Képvi selő _testül ete úgy dönt, ho gy

I . a BP I 2800 I 00 5 43 -21 2023 szźĺmu szakmai segítségnffi tásb an fo gl altakat megi smerte és
megvizsgálta, az abban foglaltakkal nem ért egyet,

2.ťelkénalegyzőt,hogy az 1' pont szerinti döntésľől BudapestFőváros Kormányhivata\tĺt
a TFIK infoľmatikai rendszeren keresztül tájékoztassa.

Felelős: Jegyző
Hatt do:1. pont esetében: azonnal

2. pont esetében: 2023. szeptember 1 .

(l2 igen,6 nem, 1 tartózkodással, elfogadva)

3. Döntés a BP/2800100389-112023. számű ttiľvényességi felhívásban foglaltakľĺĺl
Előterj esztő : Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Naev István
Megkérdezi, ugye ez rLem vicc, meľt viccnek nagyon durva lenne ez az elóterjesztés? Előszöľ
is a hangneme miatt' Azt gondolj a, egy önkormányzat Képviselő-testülete, egY önkormányzat
nem engedheti meg magának azt ahangot egy feltigyeleti szęrwel, amit eZ aZ aîya1megenged.
Ebben nagyon durva megfogalmazâsok szerepelnek, amire majd részletesen kitér.
Kezdi 9gy személyes résszel' meľt ebben az anyagban, ha nem is név szerint, de megemlítik,
hogy o volt az egyik képviselő, aki szővâ tette, hogy majdnem éjszaka, 22 ora 21 perckor
megkapott több mint sztĺz o\đalas költségvetéssel kapcsolatban aztmondta, életszenĺtlen, hogy
aztbarki át tudja tekinteni. o volt az, aki aztmond,a, vegyék le a napirendről. Ezt sérelmezĺě,
és a mai napig fenntaľtja azt az álláspontját, hogy egy költségvetést nem lehet kilenc őra alatt
áttekinteni, főleg úgy, hogy az éjszaká'i- tartalmazza és reggel nyolc órára osszęhívnak egy
bizottsági ülést. Ebből következik az a tévedés, ami le van írva az eloterjesztésben, amit
különösen nehezményez, mert Jegyző Asszonnyal a személyes viszonyuk az elmúlt haľminc
évben normális volt, hogy kerĺilhetett be az, hogy neki, mint képviselőnek nemcsak jogai,
hanem kotelezettségei is vannak. Sehol nem látott olyant leírva, hogy neki, mint képviselőnek
kötelezően bizottsźĺgi ülésen részt kell vennie, sot, hogy ezt megerosítse' a fideszes képviselők
például hétfon is, jelen voltak a bizottsági ülésen, nem vonultak ki, pedig, akkor azt abizottsâgi
ülést határozatképtelenné tették volna. Nem csak ő, hanem más önkormtnyzati képviselő és
külső bízottsâgi tagok sem jámak el képviselő-testületi ülésľe, mert nem tudnak minden ülésen
részt venni. Ennek lehetnek objektív akadtůyai is. ,,Én azértnemmegyek el ilyen költségvetési
eloterjesztéseket megbeszélni és ęzt máľ elmonđtam többször a testületi ülésen, mert ezt
Trippon Norbert főpróbának tekinti. Elmondja ott, amit el kell mondani, ott egy gyakorlatot
látunk.'' Úgy gondolja, inkább a testületi ülésán, az eloađâson szeretne részt venni, ňeľt sokkal
egyszenĺbb,haaz előadáson fejti ki azember a véleményét' az sokkal inkább a nyilvánosságnak
szőI,még akkor is, ha nem kozvetíti ate\eviziő élő adásban, de annak nyoma matad, ha máshol
nem a jegyzőkönyvekben, és ha adott esetben vita alakul ki annak is nyoma marad. Azt gondolja
ez eąy kicsit mellé nýlás, úgy' ahogy van nem igaz, ami ott le van írva.
Az aĺyag következő bekezdése így szől, ,, Hatórozott álláspontunk az, hogy 2023. március ].
napján az Mötv. és JaĹ alapján a hatólyba nem lépet rendeletek vonatkozasában a korabbi
rendeleti (dontési) javaslatot csak visszavonni lehetett és az új rendeletet csąk ezek alapjan
lehetett megalkotni." Ez a mondat mit takar? Ez pont azt moĺdja, amit ő mondott, hogy



hattlrozott álláspontjuk az, hogy koľábbi rendeletet, csak visszavonni lehetet és új ľendeletet
ezek a|apjâĺ lehetet volna megalkotni. Nem keľült visszavonásľa, ha jól éľti. ott taľtanak, amit
a legelején elmondott' hogy rendeletet csak rendelettel lehet visszavonni vagy rendelettel lehet
módosítani. Ez önmagában ellent mond annak, ami a Koľmányhivatal torvényességi
s e gíts é gnýj tás án ak az elutasittls ára vo natko zi k.
Van egy tész, ami aĺĺől sző|,hogy ,,A Tisztelt Kormányhivatal megiegyzi, hogy a 2023. febľuár
23-i és 2023. március I-jei rendeĺetteľvezetek osszeveMe az or.2, alláspontja szerint több
helyen mutat eĺtérést, kiemelve azt, hogy ezen eltéľések kimutatására a Koľmányhivatal három
törvényességi felügyeleti szakügyintézőjének nyolcórás kozÓs munkájáľa voĺt szükség''. Biztos
abban, hogy ez ot erősíti meg, hogy háľom embeľ nyolc őrájât nem tudja egy éjszáka kilenc
őrtĺjttban pótolni.
Ez után következi az a rész, hogy' ,,Az onkormányzat a Kormányhivatal ezen áldozatos
munkdját dícsérendőnek tartja, azonban megjegyzi, hogy felvetheti a diszkľimináció kérdését,
ha a Kormányhivataĺ csak és kizárólag a IV' kerületi jogalkotást kezeĺi ilyen kiemelt
figyelemmel." Ez nem tudja, hogy mi.

Nacy István
Azigazsâgaz,hogy ,,szan)l dolgoztok". A Kormányhivatal szővâteszi azt, amikoľ jogszerútlen
rendeleteket alkot az onkormćnyzat, jogszenĺtlen a rendeletalkotás korülméný"' Hu n"rn
hibázntĺnak' akkoľ nem foglalkozna az Újpesti onkormányzattal ennyit a Koľmányhivatal. Ha
végig tekintenek ezen, akkor egyetlen egy ńsz nincs kiemelve. Az egészhelyzet azért jott|étre,
mert a kĺiltségvetés el volt ,,cSesZVe''. Azért van eZ a törvényességi segítségnyujtás is, meľt el
volt ľontva. A Kormányhivatal, ha mindęnt rendben talált volna, és ha o nem ír nekik, hogy
szeľinte ezigy nincs ręndben, akkor a Kormányhivatal nyilván nem lépett volna a törvényességi
segítségnffitás felé'
Ebből következik az arész, aholmár ott tartanak, hogy azzalvádolják meg a Kormányhivatalt,
hogy igazëhól megrendelésľe gyárt segítségnýjtásokat. Itt le van írva az is _ nem éľti, hogy
mit keľesnek ott -, hogy a kormányhivatali segítségnyújtásban visszaköszönnek a beadvány
írőjânak a gondolatai. Hogyne koszönnének vissza, ha ír nekik, hogy szerinte itt és itt ęzen a
ponton baj van, azzal a Kormányhivatal ezzel egyetért, akkoľ beemeli a koľmányhivata\i
segítségnffitásában va1y a töľvényességi felhívásába. Ráadásul a beadványait elküldi a
váľosvezetoknek. Nem úgy van' hogy sunyin feţelentgeti az onkormźnyzatot,minden esetben
elküldi szorgosan a Város vezetőinek is ezeket a beadványait. Nem gondolkođnak el rajta,
legfeljebb a Kormányhivatalban kivizsgálják, mert nekik az a dolguk.
Azt'gondolj.a, a hangnem nagyon durva, ilyet kiadni a kezük kĺjzül, szerinte nem vett jó féný
az Ujpesti Ônkormányzatra, foleg annak a fényében, hogy az Újpesti Önkormányzat az elmúlt
években szźlmolatlanul ontotta ki a jogszerutlen intézkedéseket. A magarészéről ezt sem tudja
elfogadni' jó lenne újra gondolni az egészet.

Szabĺi Balázs
A hallgatóság kedvéért elmondja, hogy ez az elterjesztés a februári koltségvetési vitáról, illetve
az azt követő márciusi költségvetés botrányos elfogadásáról szól' Azt gondolj a, az e|mult négy
évben ez a mtlrcius l-i tilés volt, talán ennek a ciklusnak ez egyik legbotrányosabb ülése.
Elképesztő körülmények között volt összehíwa, este tíz őrakor küldtek ki meghívót, másnap
ľeggel nyolc őrâra. Azt gondolja, egy költségvetés elfogadásának éppen a legünnepibb
alkalomnak kellene, hogy legyen egy váľos életébęn. Itt nem ez volt, hanem az, hogy
gyakorlatilag titokban a nyilvánosság tudta nélkül, a nyilvánosság teţes kizźĺrástĺval fogadta el
a váľos az eZ évi költségvetését. Szerinte eZ megengedhetetlen és itt ül Kanász-Nagy Máté
országgyulési képviselő, ő mit szólna, ha az orszâg költségvetését így fogadnák eI az
orszá'ggyíilésben? Nem hiszi, hogy olyan boldog lenne. Az ęl\enzékmit,,összetoporzékolna'',
ha a FIDESZ így merne költségvetést elfogadni. Azt gondolja, ,,nézzék a jő oldalźú ęnnek a



botrányos ügynek, legalább ebbe bele bukott Dallos Andrea. Ez kellett allhoz, hogy ő
megbukjon végre, pedig volt ott nagyon sok olyan ügy, ami miatt neki már sokkalrégebb óta
meg kellett volna buknia".
Az előterjesztésben szerepel, hogy biztosították a nyilvánosságot ezeî az ülésen. Tisztán
emlékszik, hogy a Magyar Televízió forgatócsoportja nem volt beengedve az épületbe, effe a
képviselő-testületi iilésre. ott álltak abejtratntll és a biztonsági őrök nem engedték be őket a
költségvetés elfogadás tĺnak a napjźn. Még o telefonált fel a polgármesternek, személyesen jĺitt
fel, hogy a Magyaľ Televiziő Híradójának astabjanem jutott be erre azilésre.

Déľi Tĺboľ
Az i gazs źryho z tarto zik, ho gy m ás fel órát ké stek

Szabó Balázs
Mindeközben a Polgáľmesteri Kabinet irodájában ott ,,pöffeszkedett'' a kanapén Soós Edvin.
Neki bezzeg lett szólva, o itt lehetet azon az ülésen, senki másnak ezen az ülésen nem lehetet
itt lennie, beleéĺtve akózmédíćĺt is. Szerinte botrányos ez az eset.,,Egy valaminek örtil ennek
kapcsán, hogy Dallos Andrea végľe, valahźramegbukott emiatt, azugy miatt" . Ez szégyenteljes
v-olt, és ez aZ előterjesztés úgy, ahogy van ugyancsak botrányos, nem hajlandó az
onkormányzat viselni ennek a bđirányos esetnek semmiféle követkežm ényét. Tęrmészetesen
nem tudja megszavazni.

dľ. Tľippon Norbert
Nem szeretne prédikálni arról, hogy az orszâggyőlésben a különfóle törvényjavaslatok, illetve
a Koľmány részerĺ5l a különfele jogszabtĺlyok mikor és hogyan, hajnalban, késő éjszaka, szinte
már statáľiálisan jelennek meg és lépnek hatźiyba, magyar honfitársaink millióinak az életét
szinte másnapra megvźitoztatva, hiszen, ha ma erről prédikálna, akkor egy pártpolitikai vitát
ţYitna egy jogi kérdés köľül. De erről jogosan lehetne beszélni és arľól is, akik az Újpesti
onkormányzatmunktţtĺtkntizáljâk, vajon hányszor mentek el a Parlament elé a Kossuth térre
a Kormány ellen tüntetni, eme meglehetősen fuľcsa, sőt visszataszító jogalkotási gyakorlattal
szemben. Példaként említi attlvho árânak aktr tizszeresére emeléséről való döntést, ami szinte
pillanatok alatt tortént. Enől nyilvánvalóan Kanász-Nagy }y'râté, illetve Varju LászIő
orszá'ggyúlés képviselo úr is tapasztalatból nagyon sokat tudna mesélni. Erre nem kíván kül<jn
kitérni, meľt nem szeretné, hogy ez pártpolitikai kérdés legyen.
Inkább azt szeretné mondani, hogy vannak, akik a múltban révedeznek és vannak, akik a jovőbe
tekintenek. Örül annak, hogy ők a jövőbe tekintenek. Tekintettel arra, hogy ez akérdésegy jogi
kérdés, nyilvánvaló, hogy amennyiben ezzelnem ért egyet a tisztelt Kormányhivatal, akkor van
hová foľdulnia, a Kúńához és majd a hatáskörrel rendelkezőbirőság fog ebben a kérdésben
egyéľtelműen dönteni. Zârőjelben megtregyzi, hogy minden tisztelete mellett, de a
Koľmányhivatal sem közjogi, sem politológiai értelemben nem tekinthető fiiggetlen szervnek,
már a nevében is benne szerepel, hogy Kormányhivatal. Ezzel nem źLllít semmit a
Kormányhivatal szakmai munkája minőségét illetoen, pusztán a közjogi és a politológiai téný
rogziti, hogy nem egy fliggetlen szerv véleményéről van sző.Eznem jelenti azt,hogy egy adott
kérdésben igaza van vagy nincs igaza,puszttĺn ezt aténýňgziti'
Visszakanyarodva ana, hogy ne a múltban révedezzenek és ne februárban, hanem a jövőre
tekintsenek, azt gondolja, minden újpesti örömére szolgtúhat bizonyos értelemben, hogy
Ujpestnek jelenleg van hatályos költségvetése, épül a Főtéľ park, aVároskapu park, éppen most
ťejeződött be a váľosnapi rendezvénysorozat, mellyel kapcsolatban ezuton is köszönetet mond
Bedő Kata alpolgármester asszonynak és kollegáinak. Épül, szépül, működik a városunk, a jogi
kérdéseket pedig a jogászok majd megvitatjźl< egymással.

\v



Nagv István
Nem február van, hanem augusztus vége és holnap mźtr szeptembeľ van. Azért foglalkoznak
most ęzze| a kérdéssel' meft szeptemberben került elő ez az előterjesztés, nem februárban,
szeptembeľben került elo ez az eloterjesztés és most erľol beszélnek. Idézet:,,Határozott
áĺĺáspontunk az, hogy 2023. március I. napján az Mötv' és Jat. alapján a hatályba nem lépett
rendeletekvonatkozásában ą korábbi rendeleti (döntési) javaslatot csakvisszavonni lehetett łźs

az ĺlj rendeletet csak ezek alapján lehetett megaĺkotni' " Hol vonta vissza az onkoľmźĺnyzat a
ľendeletét? Nęm vonta vissza, csak alkotott egy új rendeletet visszavonás nélkül' ez a probléma.
Nem tudja, hogy érthető-e mert, źůltaltĺban senki nem olvassa az előterjesztéseket, csak ő, mert
ő ilyen mazochista és a fideszes képviselők is mazochisták és végig olvasnak ilyen
előterjesztést, aminek számos része megismétlődik. Hosszan megismétlo dlk az sZMsZ és még
sok minden más részei ęnnek az egésznek.
Az,hogy épül' szépül a város, ebben ismét különboző véleményen vannak. Példaként em]íti
azt, hogy H. Zoltźln atya kiprédikálta a templomban, hogy nem ugyanaz fogtra befejezni a
Főteret, mint aki elkezdte, meľt kidobták a kivitelezőt. Nem tudja, hogy így Van-e H. Zoltân
atya ezt mise keretében meghiľdette.

Déľi Tiboľ
Megjegyzi, o még ehhezis éľt.

Nagy István
Valami isteni sugallat lehetett. Ennyit arľól, hogy műkodik a város és jól működik, igaz egy
kicsit,,kuplerájosan'' működik, meg kicsit,,kupleráj'' van a Hivatalban, de működik, úgy ahogy
működik ezęn a színvonalon.
Nem akaľ erről további vitát folytatni, ahogy mondta és amivel alpolgáľmester úrral
maradéktalanul egyetért, majd lejźttsza a Kormányhivatal és a Képviselő-testület ezt az ügyet.
Nem fogja me9szavazni az eloterjesztést.

Szabĺí Bal.áus
Azt rogzitsék a jegyzőkönyv kedvééľt, hogy Polgáľmester úľ azt mondja Zoltźn atyźra, hogy ő
még ehhez is éľt. Ez a gÚnyos megjegyzés legyen ott az utókornak.
Időközben eszébe jutott, hogy még az Újpest Média sem volt ott azon a bizonyos ülésen
máľciusban, amikor botrányos körülmények között lett elfogadva, ezek szerint hatályos a
költségvetés. Még arra se vette a városvezetés a fáľadságot, hogy a sajtt kerĹileti médiaját
meghívja eľľe a testületi ülésre. Emlékszik itt ültek egy üres teremben, és ott kellett csendben
elfogadni. Elmaradtak a szónoklatok is, természetesen nézők sem voltak, hallgatóság sem volt
és amédiát sem engedtékbe. Arľól nem is beszélve, amitmindighiányol, hogy azélő közvetítés
is elmaradt. Mitől is lett volna, ha nem volt a teręmben egy kamera sem. Fű alatt lett az idei
költségvetés elfogadva, ami szerinte elfogadhatatlan.Egy szźszezres városról beszélnek, hogy
fordulhatott ez elő, hogy a legünnepélyesebb aktust egy város életében így bonyolítjtĺkle?

Déľi Tiboľ
Lezźrjaavittú. A média be nem engedésével kapcsolatban elmondja, emlékei szerint fél l0
köľül véget is ért az adott ülés és II őra környékén kopogtatott az MTVA, akivel nagyjëből
senki nem akar szőba állni, meľt ismerik a tevékenységüket, ráadásul másik programja is volt.
Emlékei szerint fél l}-re hivatalos volt egy köszöntésre. Tehát eléggé elkéstek, legközelebb, ha
szólnak nekik, akkor legyenek szívesek a pontos időpontot túadni és akkor ręndben lesz.
o is azt tĄa nagyon fontosnak, hogy Újpest városának Van egy hatályos költségvetési
rendelete, amely alapjan 2023 . augusztus 3 1 -én is ugyan úgy működik a váľos, ahogy működött
március 2-ânvagy március 1-én, amikor elfogadásra került ez a költségvetés. Majd a jogászok



eţogászkodnakazügyön. Több kéľdés,hozzászőlás nem lévén szavazźsrateszi fel ahatćrozati
javaslatot.

Budapest F'őváľos Iv. kerület ťIinest onkoľmányzata Képviselő_testĺĺletének
szamu al

Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzataKépviselő-testiilete úgy dönt, hogy
1. aBPl2800/00389-112023. szźlmu töľvényességi felhívásban foglaltakat megismerte és

megvizsgálta, az abban foglaltakkal nem ért egyet,
2. felkéri a Polgármesteľt, hogy az 1. pont szerinti döntésről Budapest Főváros

Kormányhivatalźtt - a törvényességi felhívásban megadott határidőn belül _ a rr'ÍK
informatikai rendszeľen keresztül táj ékoztas sa.

Felelős: Polgármester
Hatź do: 1. pont esetében: azonnal

2.pont esetében: 2023. szeptembeľ 1.
(12 igen, 7 nem, elfogadva)

4. Javaslat a vEKoP_6.2.1-15-2016_00001 azonosítószámű ooÚjpest Kapuja
téľségmegújítási és váľosľehabilitácĺĺós projekt'' elnevezésíĺ páůyázat Támogatási
Szeľződésének 3. számű módosításáľa
Eloteľjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgáľmester

dľ. Tľippon Noľbeľt
A testület elé terjeszti a VEKoP pźlytlzat Támogatási Szerzodés 3. sztlmí módosítását , ami az
irtnyitő hatósággal szoľos szakmai egyĹittmúkodésben született. Két dologra hívja fel a
figyelmet. Az egy1k, hogy a befejezés határideje módosul november 3O-tra, ezt követi majd a
pźůyâzati projekt elszámolásźnak az időszaka. A másik egy belső átcsopoľtosításról szől, ami a
korábbi pâIyźvatidokumentumokban talâlhatő ellentmondások feloldásacéIjâből születettmeg.
Ez azt jelentí, hogy a Károlyi utcai társashâzrabiztosított támogatás egy része átcsopoľtosítâsra
keľĺil más projekt elemekre. Ez egy belső átcsoportosítás a projekt egészén belül, egy Íillér
htltrćĺny ezért a várost nem éri, ugyanakkor az ellentmondás feloldása éľdekében, az irtnyitő
hatósággal egytittműködve ezt szükséges volt źivezetni. Mindezek figyelembe vételévelkén az
előterjesztés támogatástú azzal, hogy a 9. szźtmu mellékletet kén az előteľjesztésnél és a
szavazâsnźtl figyelmen kívĺ'il hagyni, tekintette| arra,hogy azta mellékletet a rendszer generâlja,
de az nem az aktlućłIis állapotot tükľözi és a jelen előterjesztés szempontjából nem szükséges
rola szavazni.

Déri Tiboľ
Tĺjbb észrevétel nem lévén szavaztsrateszi fel ahatfuozati javaslatot

Kapuia téľségmegúiításĺ és váľosľehabilitációs nľoiekt'' elnevezésíĺ nâlvńzat Támopatási

épviselő-testülete úgy dönt, hogy
1. elfogadja a,,VEKOP-6,2.1-15-2016-00001 azonosítószámű,,Ujpest Kapuja

téľségmegújítási és városľehabilitációs pľojekt'' megvalósítására megkötött
Támogatási Szęrződés 3. számri módosítását az eloterjesztés 1. mellékleteként csatolt
tartalommal' amelynek éľtelmében apľojekt fizikaibefejezési határideje: 2023. novembeľ
30. napjźra módosul;

1.1.



2. felhatalmazza a Polgáľmestert, hogy a 3. szźtmu módosítással egységes szerkezetbe
fo glalt Támo gatás i Szerzo ďést alźńr j a;

3. biztosítj a a ,,VEKOP-6.2.I-15-2016-00001 azonosítószámú ,,Újpest Kapuja
térségmegújítási és városrehabilitációs projekt'' teţes támogatási időszaka alatt az
1' 8 8 9' 002. 8 00, -Ft osszegű önkormányzati önerőt;

4. megbizzaazIJPP Újpesti PźtlyazatiProjektmenedzsment Zrt-t,mintaprojektmendzsment
feladatok ellátásával megbizott gazdasâgi társaságot, hogy a konzorcium vezető és a
konzoľciumi paľtnerek közötti feladatok és koltségek módosítását a Támogatási
Szerződés 3. szâmu módosítás l'artalma szęľint átvezesse a Projekt költségvetésében.

Felelos: Polgármester, a feladatkĺjrrel rendelkező alpolgármester útján
Határiđo: 2023. szeptember 30.
(18 igen, I tartőzkodással, elfogadva)

5. Javaslat a Budapest Főváros onkormányzata és Újpest Önkormányzataközőtt a
Budapest IV., 765611223, 76546114 és 765121474 hľsz. alattĺ erdők
eľdőgazdállkodási feladatainak ellátására vonatkozó megállapodás
egyiittműktidési megállapodás egyĺdejű létľehozásával töľténő - megsziintetéséľe
Előteťesztő: Déri Tiboľ polgáľmesteľ

Dérĺ Tĺbor
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavaztĺsta
teszi fel ahatźtrozati javaslatot

alatti

1. jővahagyjaa Budapest Főváros onkoľmán yzata ésa Budapes, ţ?1ľr:Ţ'rţi.'il"*'o
Újpest Önkoľmányzata kozott az Újpest közigazgatási terülętén taltłlhato fováľosi
tulajdonú erdők kezeléséről szóló ,,Együttműködési Megállapod as"-t az előteľjesztés 4)
melléklete szerinti taľtalommal, amiben a felek rendelkeznek a Budapest Főváľos
Önkormányzata és a Budapest Főváros IV. keri'ilet Újpest Önkormányzata kozott a
Budapest IV. kerület belterület 7656|1223, 76546114 és 765121474 llrsz. erdő
besorolású ingatlanokra vonatkozóan létrejött ,,Erdogazdálkodási feladatok ellátásáról
szóló részesművelési szerződés" és aZ annak módosításáľa megalkotott
,,Erdogazdálkodási felađatok ellâtt.sźlről szóló együttmúködési szerződés" közös
megegyezés útján toľténő megszüntetéséľől - amivel egyidejrĺleg megszűnik az ehhez
kapcsolódóan a Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmányzata részére kiadott
,,Igazolts és általános meghatalmazas" is.

2. felhatalmazzaapolgtlrmestert a 4. mellékletben csatolt,,Egytittműködési megállapodás

Ęudapest Főváros Önkormányzata és Budapest Főváros IV. KeľĹiňt Újpest
onkormányzatakozott, az Újpestkozigazgatási teľületén található fováľosi tulajäonú
erdők kezeléséről'' című és táľgý megállapodâs alźlirt-séĺra.

Felelős: polgáľmester
Határidő: 2. pont szeľinti megállapodt.s alëlirtsźna 2023. szeptember 15'
(l7 igen,1 nem, I tartőzkodással, elfogadva)



6, Javaslat az Újpesti Aľadi ovoda Pozsonyi Ta
használatba adásáľa vonatkozó együttműktidési

góvodája egy csopoľtszobájának
megállapodás módosítására

Előteriesztő: Bedő Katalin alpolgármester

Déľĺ Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsta
teszi fel ahatźtrozati javaslatot

mĺódosításáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzata Képviselő-testülete az eloterjesztésben

odźĄa egy csoportszobája haszntiatba adâsára
Központtal kötött (1033 Budapest, Fő tér 1,

képviseli: Tamás IIoĺa igazgató) egytittműködési megállapodást módosítja azzal,hogy 2023.
szeptember 1-tőlönként vźĺllaltfeladatként Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat
Gazd'aságiIntézménye útján tltvźilalja a működési és üzemeltetési költségeket.
2. felkéri és egyben felhatalmazza a polgármesteľt a hasznâIatba aďtsra vonatkoző
egyĹittműködési megállapodás módosításán ak altńrć,sźr a.
F elelő s : P ol gármester, a feladatkönel rendelkező alpol gármester útj án
Határidő: 2023. szeptembeľ 30.
(19 igen, elfogadva)

7. Javaslat Újpest onkoľmányzata és Baľkaszó település között létľejtitt
testvéľtelepülési megállapodás jóváha gyására
Eloterj eszto : Czigler Ltszlo alpol gármester

Czig|erLászILó)
Mint ismeretes ez év áprilisában született arľól egy képviselő-testületi hatźrozat,hogy Baľkaszó
településsel a testvérvárosi kapcsolatok kialakításának megindítâsćte|kezdjék. Polgáľmesteľ úr
személyesen nem tudott részt venni a ttlrgyalásokon, Czinke Sára képviselo asszonnyal
júniusban jutottak ki Baľkaszóba. Köztudott, hogy Ukľajnába ma sem bejutni, sem kijutni nem
egyszenĺ. Szerették volna, hogy a városnapokon, méltó körülmények között keľüljön a
szerződés a|źtirâsra, ami megtörtént és azért fordultak Újpesten viszonylag ritkán alkalmazott
eszközhoz, hogy utólag jóváhagyásra teľjesztik a testület elé a testvértelepülés megállapodását.

Szabó Balázs
Ismételni tudja azt, amit néhány hónappal ezelótt elmondott, amikor ez az ótlęt felmerült, hogy
gratulál a kezdeményezőknek. Ez egy jő vtiasztás volt és oľül, hogy ez a testvérváľosi kapcsolat
most már hivatalos formába is öntődik. Valóban itt voltak a városnapok alkalmával a település
előljárói és volt alkalma megismerkedni velük. Rendkívüljó benyomást tettek rá, jő szíwel
ajtnlja mindenki figyelmébe Baľkaszó települést és megpróbál majd jó példával előljámi, és
szeretné ezt a testvérváľosi kapcsolatot lehetőségelhez mérten ápolni' Annak különösen örült,
hogy elöljárő tlr a szombati napon részt vett azIJjpesthazai mérkőzésén és a Szusza Ferenc
Stadiont is meglátogatta, remek időt töltött vele. Még egyszeľ gľatulál akezdeményezőknek és
azoknak, akiknek szerepe volt ebben, hogy ezt a testvérvárosi kapcsolatot alulľól
megszeľVezték. Sok sikert kíván.
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Déri Tiboľ
Több észrevétęl nem lévén szavazâsra teszi fel ahatfuozati javaslatot

ânyzata Képviselő-testülete úgy dĺint, hogy
jovâhagyja az Budapest Főváros IV. kerület Ujpest Önkormányzata és Barkaszó település
közott létrejott testvértelepülés megállapodást.
Felelős: polgármester a feladatkörrel rendelkező alpolgármesteľ útján
Határidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)

8. Javaslat Budapest IV. kerület 7256t helyľajzi számú közterület elnevezésének
megváltoztatására
Előterj esztő : P erneczky Lâsz|ő alpol gármester

Peľneczky Lászl.ól
Kiegészítésében elmondja, Karig Sáľáró1 javasolta elnevezni a jelenleg Újpest Istvántelek
részénazIstvtntelki út - Tó utca -Kőrhëzutca - Elem utca tĺIta|hatźĺrolt teľĹiletnek, Újpest által
birtokolt részét, mivel a tobbi fovárosi tulajdon. Szeretné eztlton megköszönni mindenkinek,
aki segített abban, hogy idáig eljussanak. Át kellett minősíteni a Képviselő-testület egyhangu
szavazattxal közterületté ezt az ingatlaĺt. Czig|er Lâsz|ő alpolgármester úr és Bedő Kata
alpolgáľmestęr asszony csapatźĺnak is megköszoni a segítséget. Nagyon biz1k abban, hogy a
Fővárosnál is át fog menni ez a javaslat, amennyiben me5szavazza a Képviselő-testület'
Reményét fejezi ki, hogy ennek a teľületnek az egységes szeľkezetben történő fejlesztése is
2024 elején meg tud valósulni. Karig Sáľa 110 éve született és 25 éve halt meg. Kaptak egy jó
hírt, miszerint a Főváros paľtner abban, hogy ne csak az Önkormányzattulajdonában źiIő tészt,
hanem kiterjesztő módon egységes szeľkezetben, a teljes teľületet park funkcióban tudják
fejleszteni. Köszöni Tľippon alpolgármesteľ úr csapatának aZ eddigi és további
egytittműködését.
Szźlmâra nagyon fontos és jó hír, hogy ezt a javaslatot a Kulturális és oktatási Bizottság a
tegnapi ülésén egyhangúan tźtmogatta. Megľagadntĺ a pillanatot arra, hogy elmonďja a család
természetesen nagyon ttlmogatta a javaslatot. Sokan nem tudják, de Karig Sára a Klźrautca 39.
szźlm alatt töltötte életę utolsó éveit. Személyesen is ismerte, onnan jott ez az otlet. Holnap 16
órakor a Budavári Önkormányzatnći lesz egy Karig Sáľa emlékkonferencia a WallenĹerg
Alapítvány jóvoltából. Emlékezhetnek rá, mint a Világ meséi soľozat szerkesztőjére,
évtizedeken keľesztül, íróként, műfordítóként, kultúrantropológusként ezzel foglalkozott és
ebben a szellemben kéri, hogy támogassa a testület az elnevezést is és a majdani
teľületfej lesztést is.

Déľi Tiboľ
Több észrevétel nem lévén szavaztĺsra teszi fel ahattłrozati javaslatot

Főváľos IV

ktizterületi eln evezés ének megváltoztatásáľa
Budapest Főváros IV' kerület Újpest onkóĺmanyzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy:



1. kezdeményezi Budapest Főváros Önkoľmányzata Közgytĺlésénél a kiztroiragos
tulajdonában lévő Budapest IV. kerĹilet 7256I helyrajzi szâmu, természetben 1045
Budapest, Tó u. 9. sztĺm alatti, kivętt kĺjztertilet művelési ágű ingatlan közterületi
elnevezésének megváltoztatźĺsëĺt azáltal,hogy azingatlan ,,Tó'' elnevezése ,,Karig Sára''
elnevezésrę v ćitozzon;

2. az I. poĺt szerinti kezdeményezés Budapest Főváros onkormányzataKozgýlése által
tĺjľténő jóváhagyását követőeĺ az iĺgatlan közterületi jellegét ,,lJtca''-rőI ,,paÎk"-ra
vźůtoztatja;

3. felkéri a Polgáľmestert a hattĺrozat végrehajtása érdekében szükséges intézkeđések
m egtét el ér e, és az ezzel kap cso l ato s dokum entum ok altĺir ćs ár a;

4. felkéri a Jegyzot, hogy a jelen hatáľozat l. és 2. pontjában foglaltak megvalósulása
esetén a döntésnek megfelelő címképzési feladatokat végezze eL

Felelős : 1-3. pontok: Polgármesteľ a feladatköľľel ľendelkező Alpolgáľmester útján
4. pont: Jegyzo

Határidő: 1. és 3. pont: azonnal
2. és 4. pont: Budapest Főváros oĺtkormtĺnyzata Közgýlése közterületi
elnevezéssel kapcsolatos támogató döntését követő 60. nap.

(19 igen, elfogadva)

9. Javaslat a Paľtneľs foľ Democľatĺc Change Hungary Paľtners Hungaľy
Alapítvány á'Jta| támogatott ooPľimokiz Gyeľmekkłizpontri tinkormányzati
stratégia'' alapdokumentumban meghatározott feladatok megvalósításának
támogatásáľa
Előterj esztő : P erneczky Lâsz|o alpol gármester

Déri Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Szabó Ba|ázs
Ez az előterjesztés arról szól' hogy Paľtners for Democratic Change Hungary a\apitvźĺný
szeretné az onkoľmányzat ide beengedni a Váľosba és a gyermekeik közelébe, amit
természetesen nem tud támogatni és ezt viszonylag részletesen ki is fejtette hétfon a Népjóléti
és Lakásügyi Bizottság ülésén. Nem akaľja ismételni önmagát, de igazaből az a fü gondolata,
amit mindenképpen el szeretne mondani, hogy az NGo-kba vetett bizalma megrendült az
elmúlt időszakban, ami sem volt túl sok, pláne azokban az NGo-kban, amiknek a nevében a
,,democratic'' szo szerepel. Azoknak aZ NGo-knak a tevékenysége, amik ilyeneket
tartalmaznak, hogy migľánsok, m98 befogadások, meg stb. azokban meg foleg megľendült a
bizalma. Pontosan tudható, hogy itt miľe megy ki a játék, nem fogja azttttmogatni, hogy ilyen
ťajta szervezetek aZ újpesti gyeľekek kozelébe kerülhessenek. Szerepel benne, hogy
rászorulóknak, meg nehézsoľsú, ffieg hátrányos helyeztu gyerekeknek jönnek segíteni. Perszę
a szektźlk is meg a különfele gyülekezetek lemennek nagyon sokszor olyan hátľányos helyzetu
vidékekre, ahol utána tudható, hogy milyen tevékenységet végeznek. Nem kívánja egy újpesti
gyereket sem kitenni ilyenfajta tevékenységnek, legyen az bćlrmenrlyire jó, nem tudja, lehet,
hogy jó, de az NGo-kba vetett bĺzalma egy életľe, végérvényesen megrendült, eltúnt. Ennek
megvannak az okai és az NGo-kvlIagtĺt nem szerencsés szerinte beengedni ebbe a Városba.
Szerinte az lenne inkább a feladat, neki biztos az a feladata, hogy ezekęt a kíséľleteket minél
távolabb taľtsák a Várostól, nem pedig bevonzani. Lehet elmondani, hogy ezek milyen kedves,
meg jó emberek, de nem bizlk mźĺr bennük és erre jó oka van és szerinte sokaknak jó oka van
arra' hogy megóvja saját gyermekét ezektol a szervezetektől. Nem kívánja, hogy ezęk ítt
érzékenyítsenek, nem kivźtĄa, hogy befolyásolják a gyeľekeket. Ezeket a szervezeteket távol



kell tartani a gyermekeiktől. Viszonylag nehezen meggyőzhető anól, hogy miéľt van értelme
egy mindössze három millió foľintos pľojektre az Önkormtnyzatnakptiyâznia.
Szerinte Nagy István majd el fogja mondani' hogy ennek a szervezetnek mi is egészen pontosan
ahtlttere, mert a levelezésben, ami megelózte ezt az előteľjesztést, ott már elhangzott,hogy ez
egy kőkeményen sorosista szervezet. Nem tudja, ennek konkrétan nem nézęt utâna, Nagy
Istvánnak készséggel elhiszi, hogy ez így van. Azértnyitott szemmel jár ebben az orszćĺgban és
pontosan tudja, hogy ilyen tevékenységgel źůltalrâban a Soros hźĺlőzat szervezętei foglalkoznak,
akikľől úgy tudni, hogy kivonultak Magyarorszâgrő|. Hát ennyire vonultak ki, hogy most ismét
itt vannak. Nem kívánj a ęzt az előterjesztést támogatni és nem kívánja, hogy ezek a szervezetek
bármilyen formában kapcsolatba kerüljenek újpesti gyermekekkel, ha rë.ľ;zorult, ha hátrányos
helyzetűek' nem érdekli' ,,Nem tehetik ide be a lábukat.''

Nasy István
Sajnos ez nęm rajtuk fog múlni. Egyetéľt Szabó Balttzzsal abban a kérdésben, amit ő úgy
fogalmazott meg, hogy valahogy ezek az NGo_k, különösen a Soros Gyorgyhöz kothető NGo-
k mindig a gyerekekęt célozzźtk meg' Ebben tökéletesen egyetért. Nem alacsony nyugdţjal
ľendelkezőket céloznak meg, hogy segítenek rajtuk, hanem mindig gyerekek irânytha
fordulnak. De adják meg a lehetőségét annak - mielőtt kifejtené az érzelmi kifogásait ez ellen
az egész ügy ellen -, hogy bárki a jelenlévok közül vagy aktlr az előterjesztő elmondja, hogy
miről szől ez az előteľjesztés. Mi van benne, męrt azt látja' hogy Van egy palyâzati kiírás, amin
elvileg már nyertünk is, ha jól értelmezte, de hogy mi fog történni és mi a célja, azt nem tudja.
Ennek az előteľjesztésnek az alapjźĺn nem derül ki.

Szabó Balázs
o is elmondhatja, hogy mik vannak benne. Ilyen szörnýségek vannak benne, hogy befogadó
helyi kozösségek. A bizottsági ülésen elhangzott, hogy jźúszósarkokat, meg játszószobźlkat
hoznak létľe és akkor oda hátľányos helyzetű újpesti gyerekek bemehetnek, és ott jźúszhatnak,
elképzel luftballonokat meg plüss mackókat. ot is érdekli, hogy konkľétan mi iog töľténni.
Háľommillió foľintból nem töľténhet olyan hatalmas nagy dolog. Az is olvasható az anyagban,
hogy szociális munka, elsősorban a menektilt szállásokon élők' illetve menedékes státuszúak
ttlmogatásźra. Sok tekintetben befogadó, de ilyen tekintetben nem, foleg egy NGo-t nem akar
befogadni Újpestre. ,,Szöľnyiĺ, amit ezek a szervezetek a gyerekeinkkei akarnak csinálni.''
Szeľetné látni, hogy egy soros NGo végre bemegy egy nyugdíjas otthonba és ott próbál meg
éľzékenyíteni idos kisnyugdíjasokat. Aztbezzegnem akarják, rnindig a gyerekeket akarják, 0-

ł éves korú, meg 3-7 éves koru gyerekeket. Miért pont ęzeket? Miért kell egy
onkormán yzatnak p aly áznia egy NGo? Nem fordítva kell ene, ho gy történj en?

Peľneczky László
Tisztâzni szeretĺé,hogy az NGo egy angol kifejezés non-govemmental organization, vagýs
nem konntlnyzati. szervezet, nem :ijizlreti célú, hanem nonprofit szervezet, például a
sportegyesületek, Újpest összes egyesülete, alapítványa a definíció szerint mind, mind NGo.
Az UTE és a Káposztâsmegyeri Családok Egyesülete is NGo, non-governmental organizatíon,
eZ a nęye) lehet, hogy inkább egyesületnek, alapítványnak kell nevezni, mint ahogy Partners
Hungary Alapítványi formában múködik.
Megľendült a bizalma Szabó Balâzs képviselő úmak, de amikor oľosz támogatással elment
vźiaszttsi megfigyelőnek Afükábą akkoľ még nagyon bízott a különfele nemzetközi
szervezetekben, de azt gondolja, itt messze' messze nem arról van szó'
AptĺIyźzźssal kapcsolatban elmondja, Újpest ÖnkormányzatavagyIntézményeL természetęsen
figyelik a pźiyźnatokat, jogosultak pźiyâzni és igyekeznek minden lehetőséget megragadni a
keľület érdekében. Ezek leginkthb a kultuľális źşazathoz tartoző lehetőségek. Sajnos ritkaság,
hogy a szociális szolgtlltatźĺsokľa és feljesztésekľe lenne foľľás.
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,,Első a g,'ermek!" A pá,lyźnati kiirás éľtelmében a következőkľe lehet pátlyâzni: a helyi
kisgyermekkori stratégia megalkotâsa, a meglévő szolgâItatttsok helyiségeinek fejlesztése és
berendezése, új szolgáltatások kialakítása, aľ'rlak éľdekében' hogy aź újpesti szakemberek, a
helyi igényeĘek megfelelően tudják tâmogatniaa gyermeket ľelBaoseiés a családokat.
Erre nem azŰjpesti onkoľmányžat,hanem a Szociális Iĺtézmény pa|yázott. Az elso lépés az
lesz, hogy felmérik a keľületben a kisgyermekes családokat érintđ siolgtitattĺsi hiányđkat, a
lakosság és szakembeľek bevonásával. Ennek lesz egy koordináto.u, -ă;d annak érdekében
tesznek lépéseket, hogy a teľület hosszútávra stratégiát dolgozzon ki â kora gyermekkor
tźmogatëľ,ttra. Tudatos, szakmaj alapokon nyugvó fejleśztő program kialakítása is
megtöľténhet, szociźĺlis munkások, védőnők,hźzi gyermekorvosok, pszichológusok, fejlesztő
pedagó gusok együttműködésével.
Elmondja, ebben a pillanatban a stratégia elfogadására nincs kötelezettségvállalás' Ebben az
előteľjesztésben azt és annyit vállalnak egyfajta garanciaként a támogat ő fuźtnyźha,hogy Újpest
a majdan megalkotandó szöveget véleményezi, vagy elfogadja, vagý 

''em' 
Reményeiš'.ĺ''t u

képviselők közreműködésével olyan szöveg fog megszületni, amiben nem lesz sâmmi olyan
problémás passzus, amit esetleg aggályosnak tartanak.
Azt is bátran kimondja, biztos abban, hogy egy kisgyermekkori fejlesztési programban azok a
fajta propagandisztikus elemek, amit a Soros Alapítványnak szoktak tulajdonítani, nem lesznek
benne. Nem kell neki ezt elhinni, mert pont Nagy István hozzászőlźtsaľa szeľetne reflektálni. Ha
feltételezi azt, volt alpolgármesteľként, hogy az o korábbi vagy jelenlegi kolleg âi vagy ez a
Képviselő-testület, beleértve a bölcsődei, óvodai gondozónőket, a háżiorvosăkat, ă helyi
fejlesztőpedagógusokat, egy olyan szöveget készitelő csak megţtrgyalásra, amiben ilyen típuśú
problémás dolgok vannak, azzal ĺőkęt sérti meg. El fog készülni egy stratégia, egy szöveg,
elolvassák, reméli a képviselők is tesznekhozzâ módosítási javaslătokat, kiegeszĺieseket éś
valamikor késő ősszel reményei szerint akár elfogadásra is kerülhet. Nincs rtĺgaraĺcia, de lehet.
Ez a stratégia azért kellett, mert ehhez hozzá volt kapcsolva az önkormányża,ť_ részvétel, egy
sor olyan fejlesztő lehetőséghez, fejlesztő szobźlk, és olyan szolgźitatźlsok, amelyben példáuĹâ
Szociá fudnak beszereznihozzáfejlesztő jâtékokat'
Anaa a, Újpest viszonylag tehetőś öĺlkormtnyzat,
egyike ik valamilyen módon elnyertek támogátást.
Például a XII. kerĹilet, Túrkeve, Nagykönĺ, Nyíľegyháza, Azönkormányzatokpľobléma nélkül
pźiyáztak arra, hogy ezeket megvalósítsák, nem azéftmert feltétlenülkell a pénz, hanem azért,
ha van egy lehetőség, miért ne ragadják meg. Miért ne vegyenek részt egy olyan
egytittműködésben, amelyben szolvén és román partnerek is benne vannak. Nem sorđs, hanem
egy holland a|apitvtny a fo támogatoja a teljes programnak. Itt ugyanis legalább olyan fontos
eleme az egészben való részvételnek, hogy egy szakmaitapasztalatcsere tołenik. Nâm csupán
le kellett hajolni ,,egy garasért'', hanem az alehetoség, hogy az egyébként túlterhelt, jellemzően
alulfizetett szociális és egyéb kollegák részt vehessenek egy olyan szakmai munkában, ami
egyfajta inspirációt nýjt nekik, amelyből toltekezni tudnak, amelyből hozztndott értéket
teľmelnek a napi szintű munka mellett'Eztfontosabbn aktĄa,mint azt,hogymost történetesen
a Szociális Intézmény eľľe támogatást is kap.
Úp".t egyetlen azorszttgbu.', ăhol két sikeres pźiyźnatis van, meľt a Cigâny Nemzetiségi
onkormányzat is ptĺ|yâzott és elnyeľt egy másik csomagot. Úgy gondolja, errnek nyomán sok
minden jó dolog meg tud valósulni úgy' hogy ebben a helyi szakembeľek közössé gę, azösszes
illętékes bizottsâg és a Képviselő-testtilet is aktívan végig ľészt tud venni. Kéria képviselő
társait, legyenek ok a garanciti annak, hogy nem kerül bele olyan rész ebbe a stiatégia
alkotásába, ami esetleg számukľa problémás lehet.
Ugy gondoĘa, ezt, és minden olyan pźiyázati lehetőséget meg kell ľagadni, amivel egy kicsit is
a városunk sorsa előre mehet. Támogatásra ajźn|ja ezt az eloteľjesztést.
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Szabĺí Ba|ázs
Lehet, hogy azutóbbi időben túl sok Schiffer András videót nézett,mert o viszonylag gyakran
hívja fel a Íigyelmet arra, hogy mennyire veszélyes az NGo vilâgaMagyarországon. Az,hogy
az NGo és az UTE közé párhuzarnot vont Perneczky alpolgármester úr, visszautasitaĺá azTJTE
nevében. Kikéri magtnak és mindenki nevében' hogy egy ilyen holland alapitvâný azIJTE-
valhoz egy színvonalra' Schiťfer András boľzadjon el, hogy idáig jutott aptlrtja,hogy azNco
mellett kampányolnak és NGo-kat terjesztenek elo. Az egész élete arról szól, hogy k.úzd az
ilyen htiőzatok ellęn' Nem ingyen adjak ezeket a pénzeket, nýlvánvalóan nem szociális
intézményként műkodnek, hanem kőkemény politikai érdekeket érvényesítenek
Magyaľoľszágon. Nem tudja, hogy fogadhattak el ilyen pâlytzatokat orszâgszerte Íideszes
önkoľmányzatok is. Az,hogy nem fideszes onkoľmtnyzatok hogyan, azt pontosan tudja, de
hogy fideszesek is elfogadták meglepődve tĺll ęz elott.
Nem tudta Perneczky alpolgármester úr meggyőzni, azzal sem, hogy majd ő is javaslatokat
tehet a stľatégiához. Nem kíván eÍTe egy peľcet sem fordítani és ezzęl az NGo-val foglalkozni'
Tapaszta|atból tudja, hogy Peľneczky alpolgármesteľ úr, amikor felajanlja azt a lehętőséget,
hogy majd befogad ötleteket, meg javaslatokat, az nem igaz' Tiibbszőľ előfordult, hogy
benyújtott hozzâjavaslatokat, akźtrjó szándékú ötletet is, soha egyetlen ęEyszer nem fogadott
be semmit. Ezért ezt a nagylelkrĺ ajtnlatëń, nem tudja komolyan venni, mert nem fog
megtörténni, bár nincs szttndékźlban semmiféle javaslatot irni ezzel az NGo-val kapcsolatban.
A stľatégiaalkotás szźlmtttabonyolultnak túnik, minek kell állandóan stratégiákat alkotni. Nem
tudja, hogy eľre mi szükség van. Az ezredik stratégiát íľja Pemeczky alpolgtĺrmester úr és hol
Iźlthatntlk, ho gy ezek me gva1ó sulnak.
Az péIdtlul egy konkrét politikai cselekvés és alig tudta megállni, hogy az elózo napirendi
pontnál ne gľatuláljon Peľneczky alpolgármester úrnak. Konkľét politikai teljesítmény, hogy
azt aparkotkita|źLlta, megszervezte, felépitętte ezt a töľténetet és sikeľre vitte. Gľatulźihozza,
eZ egy komoly politikai teljesítmény, de ezt nem tudja annak minősíteni. Ez nem az, ez aľről
szól, hogy beengedik a városba ezeket a ki tudja milyen szervezeteket. Sztĺmtra teljesen
źttltihatat|an, honnan kapják a pénzt, mit kérnek éľte cseľébe és miért pont a gyeľekeinket

1ţarják érzékenyiteni. Nem akar ezzel foglalkozni. Az meg, hogy a Roma Nemzetiségi
onkormányzatis benne van) aZ már csak tetézi a bajokat, még jobban ellenszenves lett számáľa
ez az e\otefiesztés, ha lenne két gomb aszavazőn akkor kétszer nyomná meg a nemet.

NagY István
Amit Szabő Balâzs elmondott kicsit hosszan és önmagát ismételve, azzal egyet lehet érteni, a
nagyobb részével egyet is ért.
Első kérdés, hogy feltételezi-e a kollegáiról, hogy olyan javaslatot tesznek, olyan javaslatot
támogatnak, ami adott esetben nem felel megaZ ő szakmai meggyózódésüknek? Igen, eltudja
képzelni, mert több olyan volt kollegája kereste meg, aki azt mondta, hogy ,,erőszakot tettek
rajtam",meg ,,úgy nem beszéltek velük az eLmulthárminc évben, ahogy itt egy-egy városvezeto
beszélt vele''. Nem fogja elmondani, hogy ki volt az illeto, meľt nem akarja' hogy retorzió éľje.
Az, arlit Alpolgármestęľ úľ előterjesztett, az ré,szérol elfogadhatatlan, meľt mindęn egyes
előterjesztésével szemben, úgy érzí,hogy az eloé|ętemiattbjzalmatlan. 

',Annyit hazudtźimtlľ
te is, amit Kanász-Nagy Mátétól tanultál meg, hogy minden mögött aztlt,/rom, hogy itt valami
oľdas nagy hazugsâg v aÍl."
Miért nem azt irta le az eloterjesztésében, amit itt elmondott, ugyan nagyon elnagyolt volt.
Helyette kaptak egy előterjesztést és a pâlyâzati kiírást átmásolva az elterjesztésbe. Semmi
olyannal nem találkozott, ami meghatâroztavolna az egész egyĹittműködésnek a cé|jźt, és azt,
hogy ebből az Önkoľmźnyzatnakmilyen hasznalesz. Né neziě aketannýra,,hülyének, hogy a
kivéreztetett'' onkormányzat 3,3 millió forinttéľt könyöľög egy NGo-nak, n"r"ižeu
alapítványnak, amiből december 31-ig nyźĺrl tttbotoztatâst fog lmlrtani. Azt mondta
Alpolgármesteľ úr' hogy december 31-ig valőszinuleg nem lesz nytĺri tttbor, mert a ptůyâzat



Iejfuati határideje december 31. Innentől kezdve felmerül az a k&dés, amit elmondott
Alpolgármesteľ úr, hogy bútoľokat kell beszerezni, embeľeket, akik ebben a pľogramb anrészt
vesznek, nem tudja még milyen infrastruktúľa és egyéb kell ahhoz, hogy ez működjön. A 3,3
millió foľintból eZ nem fog működni. ott valamilyen kötelezettségvállalás történik, amikor
elkezdodik ennek a módszeľtannak akidoIgozźlsa. Ezek szerint van ilyen, mert azt olvassa az
anyagban, hogy itt van program is, meg van módszeľ is. Majd egy facilitátor eljön ide,
együttműködünk és peľsze nem fog semmit ránk erőltetni, ő csak ott fog ülni és a beszélgetés
során jegyzetel, azuttn, a helyi kĺizĺisséggel megállapodnak, hogy mit fognak csinálni.
Gyanakvásra ad okot, hogy Alpolgármesteľ úr azt mondta, hogy a Szent Jacobs Holland
Alapítvány, aki a módszertant kidolgozta - amit nem láttak -, majd źtadta egy soros
szervęzetnek az Egyutt Lépésről Lépésre Alapítványnak a módszertant' Azltźn ez az
Alapítvány ezt tĺtadta a Hungaľy Partners Hungary Alapítványnak, aki szintén soros szervezet'
A lL azon a listán, amit az elmúlt években a Nyílt Társadalom Alapítványokhazźĺ'kban ezelçe
az NGo-ra fordítottak, 607.652 eurós támogatással, lehet, hogy dollárral' Nem kis tétel és ebbol
mi 3 millió forintľa pźĺIyźnunk, és ebbőlmajd működtetnek valamit, aminek nem tudják, hogy
mennyi lesz a működési költsége, de a fenntartâsźĺről az onkormźnyzatnak kell gondoskodni.
Ez aprogram szerinte 3 millió forintból nem lesz fenntaľtható.
A következő, ami a hallását megérintette Alpolgármester úľ felszólalásában, hogy az amugy
túlterhelt szociális munkások ezzel fognak foglalkozní. Nem fognak ezze| ťoglalkozni, mert
akkor ez a munkájuk ľovásźra fog menni, azol<nak a kétgyeľmekes családoknak, akiknek
szociális pľoblémái vannak és valamilyen formában igénylik a személyes gondoskodźst. Az
egy másik történet, hogy befej eződik a VEKoP és kiesik egy kis pénz a szociális dolgozók
zsebéből, aztnem lehet visszapótolni 3,3 millió forintból. Legfeljebb utaztatjźĺk őket, ami ellen
nincs kifogása, fizessék be a kiégett szociális munkásokat egy utra, Szlovéniába és Romániába'
Ezzel sincs problémĄa, de az egész ügy előterjesztésével vannak problémák. Egyrészt azért,
mert emlékei szerint ez június I9-én került előszĺjľ abizottsźry elé, ahol a következőt olvasta.
Nem volt ottazonabizottsâgi ülésen sem ezt szeľetné jelezni. ,l pályázat benyĺljtási hatarideje
2023. junius ]2, 00,00 óra volt, ezért figyelemmel e szűkös határidőre Úipest SZI benyújtotta
pályázatát. '' Mindenféle önkormányzati jővź-ŕragyás nélkül. Ezzel sincs problémtşa,benyújtotta
apâlyâzatćlt, majd kiderül, hogy ebbőlmennyi pénztkell az ÖnkoľmányzatnakkiÍizetni, hogy
a működése fentartható legyen.
Valóban a Roma Nemzetiségi Önkormźnyzat létrehozott egy játékközpoĺtot, amit a Fővárosi
onkoľmányzat ťlnanszirozott, miközben a Pľimoki, cyé^"kköżpontokhoz palyâztak.
Felmerül a kérdés, hogy ok, hogy fognak tovább működni. Hamâr van egy jtltékközpont, akkoľ
ne akaľjanak még egy játékközpontot létrehozni, főIeg azért mert ez kiťejezetten a roma
gyerekek felzźttkőztatźsa, az együttműködést és a befogadást erősítő program lenne. Eztmiért
ne csinálhatná meg magttőI az Újpesti Családsegítő vagy a Roma Nemzetiségi onkorm źnyzat?
A Tanodát egészjól működteti, sőt szerinte kiválóan működteti, ezzel sincs problémája.
ApâIyâzatokat az alábbi szempontok szerint bíráljtl< el: ,,A páJryâzó szetvezet és a településen
működő más szervezetekkozotti egytittműkĺidés.'' Kivel múkodi egyĺitt ebben a kérdésben az
Újpesti Szociális Intézmény?,,Több pľogramelemľe benyűjtott pźĺlyttzata településen.'' Hol van
még, vagy csak ez van, és neki nagyon visszaköszönő és szemet szúr' ,,Elso a gyermek", ami
ugyan így hangzik, hogy ,,Az ember a legfontosabb érték.'' Nem sok értelmét látja ilyeneket
mondogatni, ,,Az ember a legfontosabb éľték'', kezdik megszokni.
A Primokiz helyi koordinátort biztosít ľészmunkaidőben' aki helyi, szakmai, közösségi,
úgynevezett akciócsoport vezetoje. Kiből lęsz az akciócsoport? Feltételezi, hogy a Szociális
Intézméĺy túlteľhelt munkavállalóiból. Ezek után van még egy-két feltétel, példtlul az
onkoľmányzatbefogadókat működtet. Megkéľdezi, van itt olyan önkormányzati intézmény,
amelyik befogadókat múköđtet? Szerinte ezt a feltételt se teljesítették, de megnyerték, 3,3
millió foľint,,zsebben var:", a,,kivéreztetett'' onkormćnyzatnak erre szüksége Van.
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A facilitátorokra visszatérve elmondja, érdekes módon ez apáiyćvat a 4' oldalon kezdődik. Az
első 3 oldala hitnyzik. Azt olvasta, hogy ez a facI|itátor úgynevezett kisgyermekkori
progľamfacilitátor' Nem egy egyszenĺ facilitátor, ez egy kisgyermekkori facilitátor'
Kifejezetten a kisgyeľmekekľe utaző facilitátonól van szó. ,,Ennek az egésznek véres a torka.''
Szívesen elhiszi, hogy itt minden a legnagyobb rendben lesz, nem lesz semmilyen éľzékenyítés,
miközben Soros Gydrgýől tudják, hogy a Közép-európai orszägok a migránsokhoz nagyon
rosszul közelednek, elutasítók velük szemben, ezt Magyarországon egy népszavazts is
kimondta. A következo lépcsőfokkal nehogy odakeľtiljenek, hogy interkulturális mediáció a
befogadó helyi közösségekért' Úgy gondolja, hogy elég jól befogadják itt helyben aromâkat, a
többi nemzetiséget is jól kezelik.
Az egész,,btidös'', azértis, mert a legtobb esetben sajnos és ezt egyre többszor tapasztalja, hogy
kívülről támadnak, hamćtr az iskolába nem tudnak bemenni érzékenyiteni ezek az NGo, meg
az NGo képviselői, akkoľ kívülről támadnak. Sziilőkön keresztül éľkeznek a különboző szülői
facebook oldalakra a megkeľesések, hogy a gyerekeket érzékenyíteni kell, fel kell világosítani
a nemi szeľepekrol, és sok minden egyébről. Van néhány szülo, aki erre ,,râlgnk" és a többi
meg úgy van ezzel, hogy akkor ő sem mond ennek ellent. Ha egy szülő elkezd írogatni, hogy
ez még sincs így rendben, akkor a szülok is ,,kimeľik nyitni a szâjukat" ezekkel szemben. A
maga részéro| Alpolgáľmester úrral szembeni bizalmatlanság miatt, másľészt abból, amit itt
elmondott abból sem dertil ki, hogy ennek mi lesz a vége, haľmadszer pedig azért, mert erős a
gyanuja, hogy e mögött teljesen más van, nem támogatja' Szerinte ennek a költségvetési
fedezete sem volt tisztźnva, persze tudja, ennek nem lesz akadá"lya, hiszen azLMP-re szükség
lesz a következő választáskor. Ez igy, ęzzel az előterjesztéssel elfogadhatatlan. Hozzźieszi,
hogy amit elmondott, az erősbizalmatlanság és eľős feltételezés jegyében fogant.

Szabó Balázs
Még egy fontos gondolatot szeľetne elmondani, mert közben Rádi Attila képviselőtársa felhívta
a figyelmét arra, hogy a projekt mögött álló holland alapítvány a Step by Step Association. Ha
felmegy valaki a honlapjukĺa és beírja, hogy issa'nl, kiadja a honlapot és legörgetve az aljâra,
ott látszik, hogy a fo szponzorai közott ott van az open Society Foundations. Nem érti, hogy
Perneczky alpolgármester úr miéľt akarta eltitkolni, hogy ez nem egy soľosista szervezet.Ez
egy kokemény sorosista szervezet' oda van irva. Ennek nem nézett mindeddig utána, elhitte
Nagy Istvánnak, most utána ĺézętt és valóban ez e1y kőkemény soľosita szervezet. Ami még
érdekesebb, amikor felmeľĺ.il az,hogy itt biztos gyerekeket fognak átopeľálni, megérzékenýtik
őket nemváltó műtétekre, akkor, ha valaki fentebb gorget a honlapon, a tevékenységeik, meg a
projektjei között talâlhatő többek Intras, Ensuľing Waľm and Inclusive Tľansitions, tehát a
meleg és inclusive átvâltozâsokat támogató missziója ennek az alapitvźnynak. Ezt is nagyon
érdekesnek talźija. Minden programja a gyermekekkel fogla1kozik. Álláspontja szerint ez egy
kőkemény, libeľális értékĺendet közvetítő pľojekt. Valószínűleg nem ennek az ellenkezójét
jönnek Újpestre kĺjzvetíteni. Lehet, hogy most csak egy 3 milliós pľogľamot fognak megnyitni,
majd jövőre nyitnak egy 5-10 millió foľintos támogatással és szépen lassan, fokozatosan
,,beeszik'' ide magukat. Ezt mźtr a csírájában kell elfojtani. Kanász-Nagy }y'rźńé nagyon jóban
van Ungár Péterľel' nagyon érdekelné, hogy ő mit mond effe a progľamra. Szennte az ó
retorikájában is felfedezhetok azok az elemek, amik Schiffer Andľásnál is fęlfedezhetők, hogy
ilyen ťajta érzékenyítéseket nem biztos, hogy tudna támogatni. Kanász-Na gy Mźĺtévéleményéľe
is kíváncsi lenne, mert szerinte nagyon jót el tudnának vitatkozni. Perneczky alpolgáľmester
úrban ő sem bizjk ę tekintetben, mert sokszor bizonyosodott be, hogy nem úgy van, ahogy ő
źilítja, másľészt pedig azt gondolja, ebben az esętben lehet, hogy valamilyen szinten a naivitás
is vezéľli őt. Készséggel elhiszi, hogy o azt gondo|ja) eZ aszérvezetújpesti gyeľekeknekjön
segíteni ingyen és bérmentve, sőt mégťlzetnek is érte. Ez naivitás arészéroI, vagy tudatosan
hallgat el bizonyos elemeket ebbol a programból, Ez az intras nevú pľogram lehet, hogy nem
most jelenik meg, hanem később.
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Valószínűle1 ez ajavaslat el lesz fogadva, de azt gondoţa, hogy ezt támadások keľeszttüzébe
kell majd tĺllitani, akźlr ahelyi, aktĺr az országos sajtóban. Fizesse meg aZ az előterjeszto annak
a politikai költségét, aki egy ilyen projektet akar Újpestre behozni. ,'Foggal, körömmel, kézzel,
lábbal fog az ellen küzdeni, hogy Újpestre ilyen fajta NGo-kat, hollandŃGo-kat beengedjünk.
Ezt egyszerrĺen nem szabad megengedni.''

dľ. Szabó Gáboľ
Sosem kapott semmiféle pénzigyí támogatást soros alapítvźnýol, tudomása szerint
képviselőtársai sem. Vannak, akik kaptak és szeretné felolvasni, hogy a Magyaľ Narancs
összesítése alapjćtn kik és mennyit kaptak a ľendszeľváltás idején,hamtr sorosoznak:

o A Rajk- és a Bibó-szakkollégium, melyekből a Fidesz is kinőtt, összesen 11,8 millió
forintot kapott a 80-as évek végén, ami mai éľtéken szttmo|va nagyjából 231 millió
lenne.

o A Fidesz ma9a (még nem pártként) közel 4 milliőhozjutott a Soros Alapítvánýól, ami
mai értéken majdnem 125 millió. Ebből jutott az orszâgos htůőzat kiépítésére is,
iľodákra, irodaszerekre, beľendezésre.

o oľbán Viktoľ'88 áprilisától a Soros Alapítvány tźtmogatásźhól alapított Kozép-Európa
Kutatócsopoľt munkatársa volt, '89 augusztusában aztnyilatkoztaaHYG-nek' hogy 10
ezer forintos ösztöndíjat kap havonta közvetlenül az alapitvánýól és még 5-IO ezret a
szintén Soľos-pénzbol alapított Sztzadvég címrĺ folyóirat szerkesztéséért. Ha cisszesen
20 ezene| számolunk, azma3I0 ezer forint lenne.

o Deutsch Tamás szintén Sorosnak köszönhetően járt egy Magyaľorszâgon és Angliában
működő menedzseľiskolába, valamint a University of Tennessee-n.

o Kövér Lćtszlo is az alapitvźlny ttĺmogattsttval kutatta a közép-európai társadalmi
mozgalmakat.

o Németh Zsolt és Szájer József oxfoľdban tanult.
o Schmidt Mária két társával együtt összesen 1,35 milliót' mai értéken több mint 30 millió

forintot kapott egy kutatásra. Egy jeruzsálemi konfeľenciatltjtú is az a|apitvźny ťĺzette,
majd az Indiana Universityn is tanulhatott.

o A ma szintén tele szájjal sorosozó Kósa Lajos 250 dolltlrért vehetett részt'88-ban a
dubľovníki nyári egyetemen' ezekből a kurzusokból nőtt ki később a CEU maga'

. Fellegi Tamás mai értéken szttmitva 2,5 mllliőt kapott arĺa, hogy a Connecticuti
Egyetemen PhD-zzen.

o Bába Iván mai éľtéken 3 millióból kutatott, majd ő lett a Kelet-Európa Kutatócsoport
vezetoje.

o Horcsik Richárd '87 és '89 között havi 5 ezer forintos (ma nagyjából I05 ezeľ lenne)
ösztöndíjban ľészęsült.

o Cséfalvay Zoltân harmadmagtwal végzett palóckutatást, és portugál konferenciára is
utazott, összesen - mai értéken - 4 millióból.

. Áder János is kapott támogatást, de a mértéke nem ismeľt'
o Habony Arpad a Soros Alapítvány által hétmillióval megtámogatott könyv- és

papírľestaur ttor -képzésre j árt.
o Nem apantĺzst kapott, hanem közvetlenül a szeľvezetnek dolgozott Mikola István,

Stumpf István, Sólyom Lâszlő, Jeszenszky Géza, Chikán Attila.
o A CEU-n tanított Illés Géza' és oda járt Kovács Zoltttn kormányszóvivo és Kumin

Feľenc New York-i fokonzul. Berzétei Ákos kiilügyi helyettes tĺllamtitktĺr is ott tanult.
o Szerinte) ez a soľosozás nagyon unalmas. Azok beszélnek, akik gyakorlatílag a Soros

Alapítvány támogatásában részesültek és kioktatnak a non-goveľnmental organization
szerepéről.
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Nagv István
Megnézné Szabó Gábor üzeneteit, hogy kitölt kapta ezt a|inket' amit most felolvastál' ,,Nem
feltételezęm rólad, hogy Te ilyen dolgokľa képes lennél.''
Már elmondta, de most megismétli' Soros Gyöľgy egyetlen ľossz befektetése volt, lehet, hogy
lesz több is, amikor a FIDESZ politikusaira tette a lapot a rendszervtĺltasĺâl. Soros Györgynek
egyetlen célja volt, hogy a k<jvetkező politikai elitet, megfinanszitozza és cserébe ezértijzleti
lehetőséget és gazdastlgi eredménývćtrt. Nem jött be.
Amit Szabó Gábor most felolvasott, az pontosan ezt mutatja. mert nýlvánvaló, hogy Soros
Gorgýől jönnek ezek az adatok. Egész biztos abban, hogy azok közott, akiket ő támogatott,
Volt SZDSZ-as is, MSZP-s is, MDF-es is, Kisgazda is, Kereszténydemokrata is, mindenki,
akiről úgy gondoltttk a rendszerváltás környékén' hogy majď ,,az ő kezükből fognak enni és az
o igényei szerint fognak dönteni''.
Egy dolgot elfelejtett említeni, hoţy a pźiyázat megvalósításának időtartama 2023. 12.hő 3I.
elĺe vonatkozó hosszabbítási kérelmet benýjtották atttmogatő felé. Ki attmogatő? Az oSF?
Akkor eljutottak oda, hogy valamilyen módon tisztt.ztćtk a dolog hźtterét és innentől kezdve
még inkább gyanakvó az iggyel kapcsolatban és még kevésbé taĄa tâmogathatónak . Ez azok
kozé a Soros szervezetekközé taftozik, amelyik a VIII. keľületet behźiőzta. Ha elolvassâk az
,jobboldali propaganda méditlt", akkor világosan lźttsz1k, hogy ezek a cégek a VIII. kertiletből
érkeznek, és most pľóbálják meg kiterjeszteni a műkĺidési teľületet jelen esetben Újpestre'

Perneczky László
Tudja, hogy Nagy István minden előterjesztést figyelmesen elolvas, kivétel ezt. Elmondja, még
egyszeÎ, el fog készülni az újpesti szakemberek, meg a képviselők részévtelével egy szoveg,
egy stľatégiai javaslat' amit majd a Képviselő-testület decemberig beztrolagvagy elfogad, vagy
nem' Nem vállalnak aÎra kötelezettséget, hogy tLt fog menni a javaslat' Az hogy
meghosszabbítják a projektet, azmźş elemekre vonatkozik, ez minket különösebben nem érint.
Amennyiben bárkinek jó ötlete, jogilag megfelelő ötlete van, akkoľ beveszik a pľqekt
szövegébe. Az abaj,hogy azokat az ötleteket, amiket Szabó Balâzs képviselő ur ,,beđobźll", az
Vagy nem volt egyeztętve a potenciális haszonélvezokkel, mint ahogy ő Karig Sáľa családjával
beszélt, Balźzs,meg a hallásséľült focistával nem beszéltvagy nem volt ľendesen előteľjesztve.
Itt nem lesz ilyen dolog, mert itt a szöveghez kell valamilyen módon szövegszerĺĺen
visszanýlni és akkor majd lehet beszélgetni.
Azért van szükség stratégiákra, meľt azIlyen stratégiai anyagok aĺľa jók, hogy adott esetben,
ha nyílik további forrás' akkoľ azt lehet elmondani' hogy nekünk már van egy elkészült
stľatégiai anyagunk, eľľe lehet további forrástęľemtési és együttműködési lehetoségeket építeni'
Például a klímastratégiźtban benne vannak azok a tevékenységek, amiket zöldítés teľén itt
végeznek. Ha a Magyar Kormány jóvoltából nem tűnt volna el a Norvég Alap és lehetne
ptiyázn\ vagy ha lehętne EU-s foľrásokrapźiyázni, mint ahogy nem lehet, akkor azt gonďolja,
azokkal a lehetoségekkel is élnének. Szomorunak tĄaazt,hogy egy ekkora picipźiyâzat körül
Van egy ilyen nagy vita. Báľ tudná aztmondani, hogy egy hatalmas EU-s ptiyźĺzatről vagy egy
Norvég Alap nagy összegű eurós pályázatźĺől tudnak beszélni. Aztkivânja. hogy tegye lehetővé
minél hamaľabb aMagyar Kormány, hogy lehessen ilyen nemzetközi fonásokhoz ismételten
fordulni, például ilyen stratégiákkal.
Egy aprő nyelvlecke, ha mźlr angol nyelvteľületen dolgozott nagyon sokáig, az intrans, a
tľansitions nem a nemátalakító műtétre vonatkozik' hanem, ha valaki bemegy egy új
közösségbe, annak az źúmenetét' hogy tudják például kívülrol jövő új osztáiýtrsakat, kis
közösségekben vagy gyermekkori közösségekben befogadni. Nem nemátalakító műtétet jelent,
nem tudja honnan indult ez a félrefordítás, peľsze az angolul nem tudóknak ezt be lehet
magyart"zni.
Tâjékoztatásként még elmondja, hogy nagyjâből milyen tevékenységek lesznek: szülővé
válásľa felkészítő eloadások, amire nagy szükség lenne, baba-mama klub, mesélő mami,
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alapoző, fejlesztő foglalkozások, sikeres iskolai beilleszkedés érdękében, az SNIS gyerekeknek
szükségük van râ. Sajnos egyre nagyobb mértékben a gyerekek ľá vannak ,,győgyulva" a
telefonjukra és onnan szerzik az élmenyeiket. Kiskamasz csoport, pszichológusok ëitalvezetett
foglalkozások, kiscsoportokban. .Az onkorm tĺĺyzat annyit vźilal, hogy a stľatégiában leirja,
hogy nézzenek ki ezek, aZ Újpesten működo védőnők, pszichóiógusok, házio.rro.ók,
gyermekorvosok, pedagógusok részvételével. Nem helyettük, nem flolöttiik, nem őket
megkeľülve, az ó ľészvételükkel.
Nagyon sajnźtlja,hogy ez nem nagyon érthető. Azt javasolja, hogy fejezzékbe ezt a vitát' meľt
Nagy István és Szabó BaLźns monológjairól van sző. Aztkérné mindkettőjiiktol, hogy jöjjenek
el, olvassák el, nézzékmeg, hogy miről van sző, ha nem kellően világos' hogy mit vállal és mit
nem vállal az onkormtĺnyzat. Mint említette nem vâ\lalták kötelezettseg tent a pźiyâzat
keretében, hogy el is fogadják, csak eţutnak odźig,lépnek egyet előre, ezzel mtr önmagában
tudták egy kicsit helyeztbe hozni akivéreztętett szociális szektoft.

Déľi Tibor
Nagy István frakcióvezeto úrnak és Szabó Balâzs képviselő úmak adja meg a szőt és utána
lezârja avitât.

Naev István
Ugy ltĺtja az abaj, hogy Pemeczky llr meggyozhetetlen' Ami itt zajlik, egyértelműen látszik
szźtmźna, hogy miről szól és reméli, hogy az interkulturális mediátoľok programelem, nem
félreéľtheto, hogy az mit jelent. Pontosan tudható, hogy mit jelent az interkulturális szó.
Leirta e-maílben, hogy Újpesten annyi jó szakemb". uur', akik egy ilyen stľatégiát simán meg
tudnak fogalmaznio nem is kell hozzá"nekik hosszú idő. Úgy gondolja, hogy a rornák részérő| a
Molnár Gábor István, és a többi önkormányz ati intézményben dolgozó vezető szakember simán
megír egy ilyen stľatégiát' Miért kell ehhez 3 millió forintért bevonni olyan valakit, aki
részmunkaidoben majd egyszer-egyszer idejön' december 31-ig' Hetente ogyszer idejön' eltölt
pfu őrźú és nem tudni, hogy mirol fognak beszélgetni, mert, ahogy elhangzott ez így nem jön
össze, hogy ebbol valami értelmes dolog ki tud jönni. Pontosan azthiânyolja, hogy nincs mit
elolvasni. Mit olvasson el ezen, végig olvasta, végig jegyzetelte, ennél többet nem tud elolvasni.
Azt kęllett volna leírni, hogy miről szól ez az egész dolog' mirol szől a progľam' mi az a
módszertan, amit át fognak venni, arról semmi nincsen. Jőlhangző mondatok vannak benne,
ilyet o is bármikoľ megír. Ír egy stľatégiát, amibę ilyen mondatok vannak, és amit majd a
Trippon Norbert fog finansz írozĺĹ

Szabó Balázs
Az jutott eszébe, hogy legalabb a Jobbikot felszólritja, hogy ne szavazza meg, de ahogy ez
eszébe jutott Czigler Ltĺszló ki is męnt a teľemből. Köszöni, neki, de micsoda kemény t1ltakozźs
ez arészéről. Itt egy kemény nemet kellett volna inkább nyomnia és nem eltűnni a teľemből, de
ha mër ő így tett, akkor igazćhőI máľ csak két embęrnek kellene felállnia, mondjuk esetleg a
Momentumnak. Ha az akét momentumos képviselo tfusa felállna, kimenne a teremből, akkoľ
nem lehetne elfogadni ezt az,,undorító'' javaslatot. erľe szólítaná fel két képviselo ttttsźtt,hogy
állon fel és hagyja el a termet és akkoľ ezzelmegvolnának és haladhatnának tovább a napirendi
pontokba. Trippon Norbert mennyire akarja, hogy ez az ij'gy râégtren, mer1 o azért ennél
köľĹiltekintőbb és óvatosabb a politikában? ,,Ha esetleg Trippon Norbęrt jó példával elöljáma
és ő is meginna egy kávét Czig|er Lźĺszlőval kint a folyosón' akkor szeľintem előrébb lennének
ebben azigyben."

Déľi Tiboľ
Lezźrja avittlt és szavazâsrateszi fel a határozati javaslatot.
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stľatésia'' alandokumentumban meshatálrozott feladatok mecvalósításának
támoeatásáról
Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. a fęnntartttsában működő Újpest Önkormányzatának Szociális Intézménye Paľtners for
Democratic Change Hungary Partneľs Hungary Alapítvány źital' az,,Első a gyermek''
című ptiyâzat keretében szakma1lag és pénzbelileg támogatott ,,Primokiz
Gyermekkozpontu önkormányzati stratégiakia|akitźlsa'' célú pźĺIyäzatának megvalósítását
tudomásul veszi, azt elviekben támogatja;

2. vâ|lalja továbbá, hogy az 1) pontban megllatćlrozottpźiyâzati támogatásból elkészült és a
helyi szabályok szeľint véglegesített ,,Primokiz Gyeľmekközponhi önkoľmányzati
stratégia'' alapdokumentumot megvitatja, az abbaĺ szereplő feladatok megvalósításában
a tám o g atott Új p e st onkorm án y zatźĺnak S z o ci ál i s Intézmény ét s e gí ti ;

3. felkéri a Polgáľmestert a hatźtrozat végrehajtása érdekében szükséges intézkedések
megtétel éľ e, és az ezzel kap csolato s dokumentumok al áírására.

F el el ő s : P o l gármester a fel adatkörľel rendelkęző Alpol gármester útj án
Határidő: azonna|
(9 igen, 7 nem,3 fo nem szavazott, elfogadva)

10. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzat Po|gármesteľi
Hivatala Belső Ellenőľzési Egységen, Polgáľmesteľi Titkáľságon, Jegyzői
Titkáľságon, Adóigazgatási osztályon l LZ Infoľmatikai osztályon és a
Gazdaságért, ktiltségvetéséľt, váľosüzemeltetéséľt és pľojektmenedzsmentéľt
felelős Alpolgármesteľi Kabineten lévő üľes és megüľesedő álláshelyek
b etii ltéséh ez v alő előzetes hozzájńru|ás ról.
Előterjęszto: Déri Tibor polgáľmesteľ

Déľi Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazâsta
teszi fel ahatârozati javaslatot

Polgáľmesteri Hivatala Belső Ellenőľzési Ewsésen. Polpáľmesteľi Titkáľsáson. Jewzőĺ

Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest o*.,^ułţľ^ľţ.ff#:::*'i'"JľjĹţ'J.Í"Ëł"läľJr,i
Egységen, Polgármesteri Titkáľságon' Jegyzoi Titkârságon, Adoígazgatási osztályon, aZ
Informatikai osztályon és a Gazdastĺgért, költségvetéséľt, váľosüzemeltetésért és
projektmenedzsmentéľt felelős Alpolgármesteri Kabineten 2023. szeptember 1. napjáig üręs és
megĹiľesedett álláshely betöltéséh ez hozzâjâruLtsźi adja.
Felelős: Polgármester, a Jegyzó utjân
Határidő: 2023. október 15.
(18 igen, 1 fü nem szavazott, elfogadva)
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Szecsődi Tamás képviselő úr ] 6,08 órakoľ az tilésről távozott, igy a Képviseĺő-testület létszáma
18 fő lett'

11. Javaslat töľténelmi településľészelnevezés hasznźůatára vonatkozó
hozzájáru|ásrő|.
Előterjesztő : Déri Tibor polgáľmesteľ

Déľi Tĺboľ
Elmondja, egy elfogadó, illetve egy elutasítőhatfuozati javaslat van aképviselok előtt. Először
az elfogadő hattrozatijavaslatot fogja feltennj szavazásra' de előtte Szabő Balźľs képviselő
úmak adja meg aszőt.

Szabó Balázs
Próbált utźlnanézni ennek a sportegyesületnek, de semmit nem talált róluk. Se eredményeket, se
tagokat, kik ezek, hogy keľtiltek ide, miért pont most. Teţesen homályos szttmâra ęz a Kick-
boksz Egyesület. A hallgatóság kedvéért.elmondja, egy újpesti Kick-boksz Egyesület kéťr az
Ujpesti Ônkormányzathozzájétrulásźi azIJ jpest név hasznttlattłloz. alapvetően ezzel nemlenne
gond, de annyira ismeretlen a hé.iĺtere és próbált ktizdospoľtos meg különféle sportos
közegekben éľdeklődniuttna, de egy facebook oldalon kívül semmit nem talált róluk. Állĺtolag
a Halassyban edzenek, ffiog valamelyik iskola toľnatermében.
A kick-boksz 2028-től olimpiai sportág, tehát felértékelődik ennek a sportágnak a szeÎepe a
közeţövőben. Nem fęltétlenül baj, hogy valaki szervezett formában kezd el kick-boksz -otuzni
a kerületben. Ez egy örvendetes tény.
Azt gondolja, Újpest sport múltj a azt d1ktttlja, hogy ezt ne kezďje el mindenki az Újpest név
alattuzní, foleg ne ennyire az ismeľetlenből jove. Azt gondolja, bár egészen el nem ítélhető
módon alapították ezt egy különálló sportegyesületként az alapitők, de igazâból szerinte ennęk
a szakosztźllynak talán inkább az Újpesti Torna Egyletben lenne a helýe, és ha ez egy jó és
eľedményes szakosztály lenne, talźn az egyesület és a város dicsőségére is válna. Azt gondoţa,
adják meg a lehetőséget ennek az egyesületnek, hogy ezt akort lefussa, btr nagy reményeket
nem füz hozzä, mert oze Istvánnal kell tárgyalniuk, akivel szerinte egyiküř se ńľgyalna
szívesen. Ha van egy ilyen kezdeményezés a városban és egy olimpiai spoľtág szakoszttĺIya
alakulna itt meg, annak valamilyen foľmában próbáţák me1 az útját egyengetni. Nem szívesen
adná ilyen köľĹilmények között azIJjpestnévhasználatot számukľa. Anabuzdítanáoket, hogy
tegyenek kísérletet arra, hogy ezt a sportágat az Újpesti Toľna Egylet kötelékében íizzék.
Helyileg ezu1yan ott töľténne, ahol most vannak, valószínűleg egy iskola tornatermében vagy
a Halassy Sportközpontban. A facebook oldalukon látta,hogy azIJTE taekwondo termében is
tartanak edzéseket. Lehet, hogy esetleg Tahon Róbert tud tobbet mondani róluk.
Ilyen körtilmények között nem adná egyelőre me1 az Újpest névhasználatot, de nem is lenne
anrlyíra udvariatlan, hogy ajtót mutat nekik. Nagyon szívesen látna egy kick-box szakosztálý
az Újpesti Toma Egylet kötelékében.
Az egyesület szineivel kapcsolatban,ugy gondolja, Újpesten lilának kell lenni, nálunk ezigy
szokás, az övéknęm az)lttta acímerüket, nem is hasonlít az Újpesten megszokott emblémákra
vagy logókra, színekre. Ez egy tájidegen képződmény lenne, ha ebben a formában a
hozztýtnlltlsát adná a testület, anélkül, hogy tudnák kik állnak mögötte' milyen eredményeket
értek el, milyen tag1aik vannak, mit akarnak csinálni. A levélből annyi derül ki szttmćtra,hogy
akarnak lenni, szerinte ez igy kevés. Próbálják meg őket azIJTE felé teľelni. olimpiai sportág,
ez egy fontos körĹilmény ebben az esetben, de szerinte az \ęnne a legjobb, ha levennék ezt a
napirendről és egy hónap múlva visszatémének rá. Talán ez lenne egy olyan megoldás, hogy
nem durva elutasítás, hanem egyfajta megoldáskeresés az őhelyzetükľe.



Déri Tiboľ
Tĺjbb észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel előszor a tźlmogatő I. hatttrozati javaslatot

Kick-box
Snoľtegvesület ipest'' tiiľténelmi településľész_elnevezés hasznáiatára vonatkozó
hozzáiárul.ásrő|
Budapest Főváros IV. Keľĺ'ilet Újpest onkormányzataKépviselő-testülęte az előterjesztésben
foglaltakat megţfugyalta és úgy dönt, hogy

,,1. Haba Gábor kérelmének helyt ad' és hozztljtlrul az IJjpest településrész elnevezés
hasznéiattlhoz az ujonnan megalakuló Újpesti Kick-box Küzdospoľt és Harcművészeti
Sportegyesület részére.
2. Felkéri a Polgármestert, hogy a Képviselo-testület döntéséľől tájékoztassa Kérelmezót'- 3
igen, 11 nem, 4 tartőzkodással, elutasítja.
Felelős: Polgármester
Határidő: 1. esetében azonnal,;2. poĺt esetében 5 napon belül

Déľi Tibor
S zav azâsr a tęszi az elut asító II. hatttr o zati j av as l ato t.

hozzáiáľulás megtagadásáľól
Budapest Fováros IV. Kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete az előterjesztésben
foglaltakat megţélrgyalta és úgy dönt, hogy

l. Haba Gábor kéľelmét elutasítja, és nem, iáľul hozzá az Újpesti településľész elnevezés
haszntůattthoz az ujonrtan megalakuló Újpesti Kick-box Küzdősport és Harcművészeti
Spoľtegyesület részére.

2. Felkéľi a Polgármesteľt, hogy a Képviselő-testület dontéséről tájékoztassa Kérelmezőt.

Felelős: Polgáľmester
Hatáľidő: 1. esetében azonnal,;2. poĺt esetében 5 napon belül
(1 1 igen, 2 nem,3 tartőzkodâs,2 fó nęm szavazott, elfogadva)

12. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľůilet Újpest onkoľmányzata Polgáľmesteľe
szab adsá gán ak ĺ gényb evételérő l szó ló tájékoztatás a elfo gad ásár a
Előteťesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észľevétel nem lévén szavaztsta
teszi fel ahatttrozati javaslatot



napjaig igénybe vett szabadságairól szőlő ttĺjékoztatásti elfogadj a.
Felelős : Polgáľmesteľ; Nyilvántaľtás vezetése: J egyző
Határidő: azonĺal
(17 igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

1 3. Beszámolĺí' lej áľt hatáľidej ű határ ozatok végľehaj tásáľĺil
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazasra
teszi fel ahatźrozati javaslatot

ont, hogy
a 2023. augusztus 31. napig lejtĺrt hattlndejtĺ hatáľozatok végrehajtásźĺrol szőlő
tźĺj ékoztatőt tudomásul veszi.

2. Budapest Fováľos IV. kerület Újpest onkormányzat Képviselő-testülete a
421|202I'(XI.25.) hatćtrozatânak végrehajtási határidejét 2023' október 31. napig
meghosszabbítja.

3. Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzat Képviselő-testülete aZ
5912023.(III.30.) határozattĺnak végľehajtási határidejét 2023. október 31. napig
meghosszabbítja.

Felelős: Polgármester
Hatt dő: azonnal
(18 igen, elfogadva)

14. Tájékoztatás2023. június 30. napja és2023. augusztus 25. napja kőzöttátruhńzott
hatásköľben hozott dtintésekľől
Előterjesztő : Déri Tiboľ polgármesteľ

Dérĺ Tiboľ
Eloterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés' észrevétel nem lévén szavazasra
teszi fel ahatźrozati javaslatot

Budapest Főváľos Iv. keľiilet Uinest onkoľmánvzata Kénviselő_testületének
174l2023.(vIII. 31.) határozata a 2023. iúnius 30. nania és 2023. aususztus 25. nania
ktizött átruházott h atás kö ľben hozott d ti ntés ekľől

š
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Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
2023. június 30. napja és 2023. augusztus 25. napja kozött źltruházott hatáskörben hozott
dontésękĺől szóló tëţékoztatâst tudomásul veszi.
Felelős: Polgármester
}Jatćridó: azonnal
(15 igen, 3 fő nem szavazott, elfogadva)

15. Egyebek

Déľi Tiboľ
A következő napiľend Javaslat a Budapest, 77420 helyrajzi szćtmu ingatlanon lévő újpesti
viztoroĺy jövőjérol, előterjesztő dr. Trippon Norbert alpolgáľmesteľ' aki tigyľendben kér szót.

dr. Tľippon Noľbert
Ugyrendben elmondja, mivel most kerĹil kiosztásra az eloterjesztés, a képviselőknek át kell
tanulmányozniuk ezt abó egy oldalas előterjesztést, ezért javasolja, hogy frakciővezeto ur
előteľj esztését vegyék előre.

Déľi Tĺbor
Ennek megfelelően' Nagy István frakcióvezető úr előteľjesztésének tćtrgyalâsa következik.
Felhívja frakcióvezető úr figyelmét ana, amitJegyző Asszony is elmondott az ülés elején, hogy
a személyiségi jogokra tekintettel legyen szíves olyan információkat közolni, amelyek nem
séľtik senkinek ezt a jogëlt valamint a tényeket is, illetve az informttciókat is legyen szíves erre
figyelemmel megosztani. A Kjt. tartalmazza, hogy ki tekinthet be különboző iratokba és
munkajogi tekintetben a töľvényességi ellenőrzést sem a Képviselő-testület, sem aZ NLB'
hanem csak és kizźĺrőlag a Kormányhivatal végezheti el, mint felettes szerv. Felhívja arľa is a
figyelmét fľakcióvezető úmak, hogy nyílt ülésľől van sző, ennek megfelelően legyen szíves
elmondani a hozzâsző|ź.st.i'.

B, Zita az ,rilranyhíd'' Gyeľmekek Átmenetĺ otthona volt szakmaĺ vezetőjének
kinevezésével és ktizalkalmazotti jogviszonya megszűntetésével kapcsolatos
vizsgálat elľendelése
Előteľjesztő : Nagy István fľakcióvezető

Nasy István
Ezt a,,hi|yeséget'' ki mondta' hogy csak a Kormányhivatalnak Van effe jogosítványa?

Déľi Tibor
A közalkalmazottak jogállásâről szőlő 1992. évi X)oilII. törvény 83/D. alapjan.

Nasy István
Nem a Kjt. mondja, mert az Önkormźnyzata fenntaľtó' nem a Képviselő-testület. Ahatérozatí
javaslatában nincs aľľól szó, hogy a Képviselő-testĺilet vizsgálódjon. A belső ellenőr, hogy
vizsgálódott ebben az iigyben? Hogy vizsgálódtak külső szakéľtők ebben az iigyben? A
Kormányhivatal rendben van. Hazugstry volt, hogy a Koľmányhivatalnak nem volt
megállapítása. De volt és pontosan egyezett azzal, amit elmoĺdott ebben azügyben,
Ahatttrozati javaslat szerint ,,Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő-
testülete felhívja a polgármestert, hogy folýasson le belso vizsgálatot." Ittsző sincs arról, hogy
be akar tekinteni azokba a dokumentumokba, egyébként betekintett, mert máshonnán



megkapta. A Bíróságnak beküldték és onnan ismeri, a felperes beküldte minden adattú. ott
megtalálható minden. Beleíľta az előterjesztésébe,hogy amennyiben szükséges, avizsgtĺlathoz
át tudja adni a Fővarosi Törvényszékhez benyrijtott, a Szociális Intézményben is fellelhető
iľatokat és dokumentumokat.
Le van irva tételesen' hogy mi a probléma. Arľól elfelejtkezett tâjékoztatni a Szociális
Intézmény vezetője, amikor abizottsá'gelé lett citáIva,hogy ezt a hölgyet fel se vehették volna
oda dolgozni, mert az tita\uk irt ptiyazati feltételeknek sem felelt meg. IJtźnanézett Ruszkai
Zsoltpéiyazattĺnak is. A Képviselő-testi.ilet nem kapott róla semmilyen tájékoztatâst, csak azt,
hogy kinevezik RuszkaiZsoltot,de ott nem látta, hogy nála elengedhetetlenül szükséges vezetoi
gyakorlat meg lett volna. Reméli, hogy meg volt, de ebben nem biztos.
Két lényeges pontot kell megvizsgálni. az egyik, hogy mik voltak a szakrnai vezető felvételének
a köľülményei, mert a pźiyźĺzati kiírásnak nem felelt meg. Ú3ságban azt nyilatkozta, hogy
megkeresték. Köszönjék meg Mőzer Pétemek, hogy azÚjpesti Önkoľmányzatnźifelvette a sok
pénzt a semmittevéséľt, mert tudomása szerint elttwozik a Szociális Intézmény tanácsadó vagy
igazgatő helyettesi pozíciőjthől.
Aľľól van szó, hogy itt az Önkormćnyzat meg volt vezętve. Nem akar azzal elojönni, hogy
ennek a kĺivetkezménye, ami töľtént, mert eztűlzás lenne, ha politikát akarna ebből csinálni,
akkor azt mondaná. Nem akar ębből politikát csinálni, azt szeretné, ha az a ďIletttns
munkavégzés, ami a Szociális Intézményben folyik, és amiről mtĺrbęszélnekazönkormányzati
intézményrendszerben... Volt, aki azt mondta neki' nem éľtik, hogy Ruszkai Zsolt mit beszél.
Azt mondta) ,peÍszą hogy nem éľtik, mert ugyan abban a kisegítő iskolába járt, ahova Kanźĺsz-
Nagy Mâté." Az abaj ezzel, hogy egyľészt nęm vehették volna fel oda dolgozni, másrészt az a
pľobléma, hogy utána egy olyan rendkívĹili felmondással élt az intézményvezetó, amiben
kódolva volt, hogy a holgy megnyeri a munkaügyi pert' Ne magyarâzzamegneki senki, hogy
eznem volt tudatos. Szerinte Alpolgármester úr vagy nem tud semmiről, ami körtilötte történik,
vagy,,tudato s an hazudik" ezekb en az ij;gy ekb en.
Perneczky alpolgáľmester úr legutóbbi testületi ülésen aztmondta a sérelemdíj kapcsán, hogy
,r4 sajtóban megjelenteket annyiban szeretné pontosítani, hogy a felek a kazalkalmazotti
jogviszony megszüntetésének kiváltó okát és indokat, miszeľint B. Zita hibázott, nem vitatták.
Nem merült fel a munkáltatói jogviszony helyreállítása, vagyis nem sérelemdíj. " A bíróságnál
azt olvasta a peľen kíViili egyességben, hogy sérelemdíjként lett neki kiÍizetve a kéthavi
munkabérnek megfelelő távolmaradási díj. Ez azt jelenti, hogy a hölgyet elengedték, ami
ľendben van, csak ĺe nézzenek mindenkit ,,hülyének''. Későbbiekben ,, mëg egyszer eĺmondja,
nem sérelemdţ, tehát nem a vétkesség aĺóĺ valói felmentést, hanem egyszerĺíen a rendes
elbocsájtás vagy annak a vitája volt, kéthavi munkabérét kapta meg B. Zita és ezzel a további
peľfelvétel folytatás, fellebbezés nélkül ez az ügy, ez a munkaügyi jogvita le tudott zárulni."
Annyit a nyilvánosságľól, hogy amit most felolvasott az internetről töltötte le.
Ezt az ügyet ki kell vizsgálni és a felelősséget meg kell állapítani' a felvételnél is és a rendkívüli
felmondás esetében is. Ami ott zajlik az minősíthetetlen. Miéľt kellene neki eltűmie 27 év
alpolgármesterség után, hogy azt, amit ő nehezen, a kollegák erőfeszítése után közosen
felépítettek, szétverjék, miközben Kanász-Nagy Máté előadásokat hrt aruől,hogy milyen rossz
itt minden a szociális ellátó rendszerben. Ebben tökéletesen egyetértenek, ezt o Í'rczta itt létre
Újpesten és Perneczky Lâszlő pedig a méltó utódja.
Ebben azigyben elkeľülhetetlen a vizsgtĺlat. ęztĺem lehet megúszni, mert B. Zita az irjarőIa,
hogy tönkretette egy pályakezdő szakęmbemek avezetoijövójét és hatására őt elbocsátotttlk az
źúlâsźlből. Semmi köze nem volt az elbocsátásához. Nem volt a Szociális Intézmény vezetője,
nem volt a fenntaľtó' nem gyakoľolt senkire semmilyen nyomást, Ruszkai Zsolt bocsátotta el.
Azt is irjamagtlról, hogy a szakmában elismeľt szakember. Szerinte a tények nem ezt mutatják,
de ezt majd a Bíróság eldönti' hogy kinek vanigaza.
Tulajdonképpen a politikai klientúrát hozttlkbe a Szociális Intézménybe. Mindenki valakinek
az ismerose, leginkább Kanász-NagyMtttéé. Nem az szâmít, hogy kinek milyen felkészültsége



van' hanem az,hogy kihez kötődik. Ezerszer elmondta, hogy így nem lehet egy várost vezetni,
hogy mindenhol valaki valakinek a valakije, biztos jól gffitik az altńrâst, itt azért dolgozni is
kell. Ezéľt azt gonđo|ja, hogy ebben az esetben a belső vizsgtůat elkerülhetetlen. Lerakta a
tényeket, ha szükséges oda is adja a dokumentumokat.

Peľneczkv Lász|ő
Megismétlí, ez egy magtn személyek közötti személyiségi jogi peres eljáľás, amiben sem az
onkormányzat, sem a Szociális Intézmény nem részes fél. Az Intézmény részérol minden
munkajogi vita leztlrult. o Nem volt részes e a ttrgyalásnak, ezért arĺenrlyiben pontatlanul
foga|mazott a sérelemdíj összege kapcsán, hiszen nem volt peres fél, neki nem adtâk és nem is
adhatják ki a dokumentumokat. Osszegszeriĺségben nem extľaköltség, hanem a költségvetésen
belül betervezett összegrol volt szó.
A Kjt. alapjâĺ Sem aZ onkormányzatnak, sem a Képviselő-testületnek va1y a Népjóléti és
Lakásügyi Bizottságnak nincs jogköľe a munkavállaló személyi anyagát megismemi. Nem
kérhetnek ilyet. Az e\őterjesztés jogszenĺtlen' adatvédelmi szempontból aggályos, csak
jogszenĺtlen képviselő-testületi döntés születhetne.
A nagy éľdeklődésre tekintettel pontosan elmondja, hogy a Kjt. 83/D. megţattlrozza
részletesen, hogy ki tekinthet be személyi anyagokba. Maga az énntett, a közalkalmazott
felettese, a minősítést végzó vezetĺ5, feladatkörének keretei között a törvényességi ellenőrzést
végzo vagy törvényességi felügyeletet gyakorló szerv, jelen esetben Kormányhivatal,
munkaügyi, polgári jogi, közigazgattsi peľ kapcsán a bíľóság,-a kĺjzalkalmazott ellen indult
büntetőeljárásban a bíľóság, az igyészség és a nyomozó hatóság, a szeméIyzeti, munkaügyi és
illetmény-sztmťejtési feladatokat ellátó szefv e feladattal megbízott munkatársa felađatkörén
belül, az aďőha|ősâg, a nyugdíjbiztosítási igazgatćsi szerv és az egészségbiztosítási szerv, az
ijzęmi baleseteket kivizsgáló szerv és a munkavédelmi szerv.
Tehát a fenntartó nem jogosult arua, hogy személyi adatokat kérjen ki. Az igaz,hogy a Gyvt. a
fenntaľtó feladat és jogköľeként töľvényesség biztosítása tekintetében úgy rendelkezik, hogy a
fenntartó a törvényesség biztosítása éľdekében ellenorzi a hâzirenď, valamint más belső
szabtůyzatok jogszenĺségét. A munkáltatói jogkör gyakorlás viszont csak az Intézméĺy
vezetője tękintetébęn ál1 fenn. A Képviselo-testület nem kérheti azokat a dokumentumokat'
arnik az előterjesztésben fel voltak sorolva: szakmai egységvezetói pâlyâzat kiírás, szakmai
egységvezetői pźiyäzat benyújtása, szakmai onéletrajz, motivációs levél, kinevezése
közalkalmazotti jogviszonyba, vezetoi megbízás kozalkalmazotti jogviszonyba, felvételi
javaslat, közalkalmazotti jogviszony megszűntetése. A Koľmányhivatal lehet egy haľmadik
ellenőľzés kémi, hiszen már két teljes, átfogó ellenőľzés megvolt ennek a töľténetnek a kapcsán,
de hangsúlyozza, fľakcióvezető úr és B. Zita kozott lévő személyiségi eţáľásban, hogy miket
íľt frakcióvęzető ur rőla a facebookon, ebben a Képviselő testület nem érintettek, sem az
Önkormán yzat, sem a Szociális Intézmény.
Emlékeztet arra, hogy 2023. év elején, januárban volt egy hosszas képviselő-testületi ülés ennek
kapcsán, ahol Nagy István nagyjából tollba mondta, ők pedig mindent elfogadtak, hogy hogyan
működnek egyutt. Ennek nyomán lezajţott két pârhuzamos belso fenntartói ellenőľzés, külső
szakértok bevonásával, megtörtént az intézkedési terv megalkotása, az abban foglaltak
végrehajtása folyamatosan zajlik. A Kormélnyhivata|, mint a Kjt. alapján törvényességi
ęllenőrzést végzó szerv Z\Z3.tavaszźtn,nyarânnem is egy, hanem kettő teljes átfogó vizsgtiatot
tartott és ezen a téľen nem állapítottak meg semmilyen munkajogi szabálytalanságot vagy
problémát. Annyit mondtak, hogy lehetnének többęn a kollegák,biz1kabban, hogy azáltalános
munkaerőhiány ellenérę ezt orvosolni tuĄa az új szakmai egység vezetője, akit Nagy István is
megismert, és reméli, hogy ő majd rendet tud teľemteni. Az gondolja, ez meg is tĺjľtént. Az
NLB folyamatosan, hónapról' hónapra tźrgyalja a GYAo-val kapcsolatos intézkedési
terveknek a v égr ehajtâsźú.

\i



A Képviselő-testĹilet I3l2023.(L 25.) hattĺrozattra, ami úgy kezdődik, hogy ,,A Képviseĺő-
testület tudomásuĺ veszi, hogy az Újpest onkoľmányzan šžociátis Intézméíyének igâzgatója
munkáltątói jogkaľében intézkedett a Gyeľmekek Ámeneti otthona vezet*iénelĺ ţetmźntese
tárgyában. " Tehtĺt e1yszeÎ ezt mćr tudomásul vették. Elhiszi, hogy a per kapcsán ězt jo lenne
újľa nyitni, sajnos lehet, hogy még egyszeţ az onkoľm tnyzatbele fog ébbe k"u.'edni. Ebben a
pillanatban nincs arľa jogszenĺ mód, hogy az Önkormtĺnyzat, a Képviselő-testület azokat a
típusú személyi adatokat és vizsgálatokat, elvégezhesse, amelyekre fľakcióvezető úr most
hatźlrozatot akar hozatni. Azt a Kormányhivatal tudja megtenni, ha tź|ékoztatja őket Nagy
István és harmadszor is nekifutnak a vizsgtiatĺak. Azt gondolja, jogszenitlen dĺjntést

viselő-testület.
ének semmilyen pereskedés a jó hírnevét nem
em érdekében, hogy eZ az ügy folyamatosan
15 gyermek' akik jől érzik magukat, tźlboroztak

anyźron, normálisanmegyvégre amunka. Reméli atovábblépés iránya valojâbarlazlesz,hogy
a szociális szolgźitatâsokról szol a történet, nem ilyen típusú személýségi perekĺől, meg
nyilvánosan kamerába bemondott magán titkokľól, mert most is elhangzott egy-két dolog,
aminek szerinte nem kellett volna elhangzania.

NagY István
Legutóbb aztmondta, hogy 

''llem feltételezi Perneczky Lászlőrol,hogy szellemi fogyatékos'',
de amit most elmondott az éppen arrautal,hogy nem értette meg, ami le van ftva ana apapina.
Itt nem a B' Zitźlről, meg róla van szó, meg a közöttük folyó pereskedésről. Egy vizsgźiatot
szeretne indítani arról, hogy milyen körülmények kozött vették fel ide B. ZittLt. Arró1, amiľol
nem tájékoztatta senki a Képviselő-testületet. Nem úgy vették fel oda, hogy megvo|t az ot éves
szakmai tapasztalata, ami feltétele volt a foglalkoztatásának, még három év se volt. o maga
mondta, hogy a Mőzer kereste meg vagy a Ruszkai azzal, hogy jojjön ide és tegyen renďet az
Intézményben. Kéri, Pemeczky Lt.szlő olvassa fel, amit ő oda leírt, meľt senki nem olvassa el,
meľt aki elolvasta az tudja, hogy miľől beszél. Arról beszél, hogy ezt a nőt ide felvették egy
,,elore lezsirozott" pźĺ|yâzat után, aminek az eredménye az lett' hogy szétverte azŢntézméný.
Ebben az esetben Ruszkai Zsolt, aki kiírta apâlyázatot a felelős, és az afelelos, aki eztelbírálta.
A pâlytzati kiírásban volt' hogy neki 15 oldalas szakmai javaslatot, illetve egy motivációs
levelet kellett volna letenni. Fél oldal volt a szakmai elképzelése, és másfél oldal volt a
motivációs levél. Ezután vették fel oda ezt anót, aki összeomlott a feladat súlya alatt. Ruszkai
ugy vezető, hogy nem tartja be a jogszabályokat.
A Képviselő-testület a Polgármestert hatalmazzafel,hogy a belső vizsgâlatot folyassa le, azttn
tájékoztassa a testületet 30 nap múlva. Azt el tudja fogadni, az egy jó érv lenne, hogy ez több
mint egy éve töľtént, ezért a Ruszkai nem számonkérhető, ďe avęzetői megbízását vissza lehet
vonni. Nem azt mondja, hogy rendkívüli felmondással távolítsák el, hanem azt,hogy avezetői
megbizâsti vissza lehet vonní ezért és vissza is kell vonni. Ennek avĺzsgźĺIatnak csak azlehet
az eredménye'
Nem az van odaírva, amiről Pemeczky Lâszlő beszél, nem B. Zittttől,meg róla szől atörténet.
Annak nincs értelme, hogy írjon a Kormányhivatalnak, ezt a vizsgtĺIatot a Polgármesteri
Hivatalnak kell lefolytatni, és neki kell a következtetéseket levonni és a felelősséget
megállapítani. Perneczky Lászlő ezt megűszta, mert ő volt, aki visszatartotta három hétig az
információkat, ebből ezért\etttigy. Egy telefont kellett volna csak felvenni és elmondani, hogy
mi töľtént.
Világosan elmondta a legelején, ,'amirol nem tudok az nincs, ami meg nincs az politikai préda
Iesz." A saját vezetottĺrsait nem tâjékoztatta. Megkérdezi,hogy Perneczky Ltĺszlő tudott aľról,
hogy vették fel azt a nőt? Tudott arľól' hogy ezt a not úgy vették fel, hogy alkalmatlan volt a
p âly ázati kiíľás feltétel eiľe?
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Déľi Tibor
Több kérdés észrevétel nem lévén lezërja avittlt és szavazâstateszi fel ahatźrozati javas|atot.

kapcsolatban, miszerint
,'Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete felhívja a
polgármestert, hogy folytasson le belső vizsgálatot B. Zita az Újpest onkormányzatźnak
Szociális Intézménye ,,Aranyhíd'' Gyermekek átmeneti otthona volt szakmai vezetőjének
kinevezésével és közalkalmazotti jogvisZonya megszűntetésével kapcsolatban.
A vizsgźiat terjedjen ki a tárgyban történt intézkedések jogszenĺségének és célszenĺségének
vizsgt:"latźlra, szabtiýalanságok feltárása esetén a felelősök körének megállapítźsâra, valamint
a szükséges intézkedésekre.
A vizsgálatba a polgármester szükség esetén külső szakértőket is bevonhat.
A Képviselő-testület felhívja a polgármesteľt, hogy avizsgtiat eredményéről készítsen jelentést
és szükség ęsetén intézkedési tervet és azokat terjessze elo a Képviselő-testület soľon következő
rendes üléséľe.''
7 igen, I tartőzkodás, 10 fo nem szavazott szavazati afttnnyal nem születetthatározat.

Javaslat a Budapest, 71420 helyľajzi számú ingatlanon lévő újpesti víztoľony
jövőjéről
Előterj esztő : dr. Trippon Norb ert alpol gármester

dľ. Tľipllon Noľbert
Kiegészítésében elmondja, hogy Újpest váľosának, ta|tn a Ytroshźna mellett a leginkább
ikonikus épülete az újpesti víztorony. I9II-l912-ben épült és 2003-óta használaton kívül van'
jelenleg a Fővárosi Vízművek Zrt. tulĄdonában á11. Szemmel látható az âllagromlása, ami a
homlokzatot illeti, de ténykéľdés, hogy sem üzemi haszntiatanincs és hasznosítva sincs egyéb
célra. Az elmúlt két évtized tapasztalatai alapjân nem tulzás levonni azt a következtetést, hogy
valószínűleg a Fovátrosi Vízművęk Zrt. portfoliójába kevéssé illeszkedik eZ az ingatlan.
Yalősziniileg a Fő.városi Vízmtĺvek Zrt.-nek soha sem lesz olyan szívtigye azĄpestiviztorony,
mint az Újpesti onkormányzatnakvaąy aZ újpestieknek, hiszen ninóśen ĺ:pôstĺ ma, akinék
pusztán alź./cvânyane dobogtatnámeg aszivét. Ebből az is következik, hogyvalószínűsíthetoen,
ha azvjpesti Önkormźnyzat nem törekszikvagy nem próbál meg 

"r"nłtltortatni, 
al<kor ez a

he|yezt könnyen konzeľválódhat, és ez a folyamat, mai egyttltaltĺn nem keđvező a víztorony,
Ujpest és az onkormtnyzat szempontjából sem, ez aktr folýatódhat is. Ezért azt a javaslatot
tennék és kéń, hogy ebben támogassák a képviselők' hogy a Főváľosi Vízművek Zrt.-vel, mint
tulajdonossal, valamint a Fővárosi onkormányzattal azIJjpesti onkormányzat tźrgyalhasson
arról' hogy visszaszeľezhessék a viztorony épület, illetve ingatlana feletti ľendelkezési jogot.
Szándékosan így fogalmaztâk meg, hiszen visszaszereznj a víztomyot jogi értelemben több
lehetőség és több jogcímen lehetséges. Az onkormźnyzat szempontjából az a lényeg, hogy
visszaszerezzékavíztornyol, és visszaszerezzékaviztorony ft'lötti ľendelkezésijogot. Ebben
szeretnének tárgyalásokat kezdeményezni a Fővárosi onkormányzatta|, illetve a Főváľosi
Vízmtĺvek Zrt.-vel.
Ezzel párhuzamosan felhatalmazást szęretnének arra kérni, hogy a tulajdonossal
együttműködve, a víztorony tĺllapott.ŕ- felmérjék minden részletľe kiteľjedően vagy \ega|źbb a
statikai źilapotćlt, a belső tér á'llapotćtt, a tetot, a homlokzatot és ez alapjân, tekintettel azon
körülményre is, hogy egy műemlékről van sző, megbecsülhessék egy esetleges renoválás
költségeit. \\ŕ
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Minderre azért van sztikség, meľt amennyiben a Fővárosi onkormányzattal esetlegesen
gyümölcsözo târgyalásokat folytatnának, és az Újpesti Önkoľmányzai sztlmźra egy jo,
értelmezhető javaslat születne a visszaszerzést illetően, akkor a Képviselő-testületnek 

-fonios

tudni, aztis, hogy eme vjsszaszerzés esetében azÚjpestiÖnkormányzatnak,ha saját forrásokat
kíván mozgósítani, aktlr a renoválást illetően, akkor milyen forrásokkal kell számolnia. Hiszen
így a Képviselő-testület minden információ bírtokában tud majd d<jnteni ebben a kérdésben.
Egy egyedülálló műemlék épületľől van sző, azÚjpestieknek fontos és úgy gondolja, tegyenek
erre kísérletet, erőfeszítést, hogy megpróbáljfü visszasz erezni, és próbáţ7k meg róndb ehozni,
ľenoválni. A hattrozati javaslat világosan megfogalmazza) hogy űgy a tárgyalások
eredményéről, mint a műszaki felmérés eredményéről az előteľjesziő k<iiěles a Képviselő-
tes tül et ttý éko ztatni.

Szabó Bal'ázs
A vźůasztokerület ,képviselőjeként nyilvánvalóan nem lehet nemet mondani egy ilyen
előterjesztésre. Az o szívét is mindig megdobogt atja, ha a viztorony felé jâr. Azt érzí, mintha
nem lenne még teljes egészében kidolgozva ez aZ ötlet. Mintha eąy levegőbe lógó torténet
lenne. Kéri, hogy Alpolgármester úr mondjon erľől többet. Mi a tontľet terv? Nem lebecsülni
akarja, és na1yta tĄa azokat aZ erőfeszítéseket, amiket ezért tesz, de mintha egy
kampttnyszagú történet lenne, így kidolgozatlanul meg foleg. ,,Ne vegye rossz néven, đe ei a
patľon ez mź,ľ a ciklus elején el lett lőve, akkor, amikor Déri Tiboľ nagy öľömmel újságolta neki
is, hogy vissza fogják szerezni a viztomyot, momentumos lett az Igazgatő Tanácsban, ő majd
intézi nekünk a v iztomyot."

Déľi Tiboľ
Elmondja, most taľtanak ott.

Szabó Balázs
Az időzitésre is ľá akaľt kérdezni. Mi az apropója ennek a javaslatnak? Mi tellett ennyi ideig?
Négy éve momentumos azIgazgatő Tanács tagtra, azőtaPolgtrmester úľ már nem momentumos,
nem tudja kivel fognak majd tárgyalni a Fővárosi Vízművek Zrt.-ĺél. Abban igazavanTrippon
Norbeľtnek, hogy aYizmíiveknem a jó gazdagondosságával viszonyult ehhez aviztoronýioz,
ami valóban Újpest jelképe. Számukľa n"^ -, ezt ltťthatjtk, hogy az elmult harminc évben
hozzä sem nýltak ęI'lhez aviztoronyhoz.Mtĺr fel is adta, hogy ezzelbármit lehęt kezdeni, pedig
úgy elment volna ellhęz a momentumos tanácstaghoz,hogy adja vissza aviztomyot.
Közelednek avźtlasztások, máľ vtrta,hogy mikor mond valami nagyot az ellenzéki álomcsapat.
Úgy ffinik, hogy ez lesz az. Nagyon sok sikert kíván eţlhez, ăó ebben a pillanatban még
rendkívül szkeptikus. Inkább úgy fogalmazza me1 a mondandóját, hogy miben tud segíteni?
Trippon Noľbertnek felajánlja a segítségét, hiszen neki is nagy tůma,hogy Újpesten a víztorony
megújuljon és ehhez minden eľőfeszítést hajlandó megtenni a ciklus httralévő részében.
Egy valamit nem szeretne látni, hogy ez eąy ócska, üres kampányszlogennek, egy patron
ellövésének tiĺnjon, és pontosan ugyanúgy elfeledkezik avëůasztások után ez az âlomcsapat a
viztorony ügyéről, mint amikor a FIDESZ volt kormányon, mert akkor minden választás előtt
belengették mondjuk az Újpest FC megvételét, vagy azM3 metró meghosszabbittstĺt. Ezeket
mindig beígéľték aztźtn elmu\t a vćiasztás és nem csinálták meg. Itt is azt étzi, vo\t ennek a
csapatnak a tagsa és tudja, hogy milyen mechanizmusok és milyen motivációk, mozgatjtĺk
ezeket a belső folyamatokat. Sajnos ebben a tekintetben eléggé pesszimista, de ne legyen igaza.
Legyen ęz az élete legnagyobb tévedése és a legnagyobb butasâg, aĺnitvalaha mondott.
Nagyon szeretné' hogy megújuljon a víztorony, el fogja mondani a vtlasztőkörzetében é1ő
lakóknak. Mivel egy műemléki védettségú épületľől van szó' ezért külön kategóriába esik majd.
Ha megengedi polgármester úľ az Egyebek napirendi pontban, bâr irâsbannem jelezte hivatalos
formában, de az éjszaka folyamán átküldött e1y aîyagot a Kossuth utca 68. számmal



kapcsolatban. Majd amikoľ ez anapkend véget ér, akkoľ páľ mondatott szeretne szólni arľól is,
ha mfu a műemlékeknél taľtanak. Írásba adta, de nem előterjesztés formájában, csak szerętné
napirenden lzrtani ezt az ügyet és pár mondatban néhány szót szeľetne arľól is szólni.
Teľmészetesen támogatj a az eloterjesztést, és kéľi, ne csak kampánýgéret legyen.

Nasv István

-

Ugy tűnik, hogy a vtiaszttlsi ígéľetek csereszavatosak. Polgármesteľ úľ és csapata 20I9-ben
megígéľte, hogy az élhető panelprogľam keľetében az ĺisszes olyan panellakást, ahol erre igény
Van egy vissza nem térítendő támogatás keľetében felújítják. Ehhez képest most ott tartanak,
hogy megvesszük és felújítjuk avíztornyot. Ez elégérdekes cseľéje avźĺlasztâsi ígéretnek. Még
sok más vźiasztâsi ígéretet is fel tudna sorolni. Javasolja, hogy a másik helyet meg a Tungsram
Strandot vegye meg ,aZ Újpesti onkormányzat, mert az legaIttbb olyan ikonikus része
Ujpestnek. Több ezeľ Ujpesti tanult meg ott úszni.
Ettől fiiggetlentil támogatják azelőterjesztést, vegye me1azÚjpesti Önkormányzataviztornyot
és újítsa fel' Ne azlegyen,hogy egy döntéssel majd visszaszivjâkavâ|asztásután. Úgy gondolja
soha nem lesz az uszoda helyén téľ és az újpesti viztorony sem lesz az Újpesti Önkormányzat
tulajdona.
Annakidején ők is nekifutottak ennek azigynek, akkor 700 millió forintra értékelte a Főváľosi
Vízművek Zrt. az ingatlant. Ez a kiindulási ár, azőta Îęlmentek az źrak és a Fővárosi
Önkoľmányzatpénzéhsége is kicsit nagyobb lett. a viztorony felújítási költsége is elég komoly,
szerinte 100 milliós tétel lenne az,hogy onnan kivegyék az acéltartźůý, amiben avizetttroltźlk.
Akkoľ még nem beszéltęk arról, hogy ott kialakítantlnak egy közösségi teľet' A ,,kivéľeztetett''
onkormányzat, aki most szeľinte 11 milliáľd lrint körüli összeggel rendelkezik' persze ebből
nem minden szabad pénzeszkoz. Ám legyen, a 

',kivéľ 
eztetett" Önkormán yzat vásźroţa meg a

víztomyot, ezt maximtllisan tudj a támogatni.

Szabó Balázs
Neki is van egy ilyen érzése. Ígértek egy korhźnat, nem építették meg, ha megépítették volna,
akkor jöhetnę aviztotony. Ígértek béľlakásokat, nulla daragot építettek. Ha mĘ ieft volna akár
csak 15. Amikoľ nulla darab bérlakásľól beszél, akkoľ aľ-:a értĺ, hogy a Károlyi 25. még a
FIDESZ pźiyćzta volt és a FIDESZ szeręzte rá apénz.

Déľĺ Tiboľ
A jelenlegi városvezetés pedig megépítette.

Szabó Balázs
Azt gondoţ a, apénzmegszerzése nehezebb feladat, mint felépíteni egy beruházást. Haladjanak
soľba, évi ötvenet ígértek nem valósult meg. Még sok ilyen volt, hogy ígéľet és nem valósult
meg. Saját választókörzetében a Kossuth út 68. ,,nyögvenye1ősen'' menő felújítása sem megy'
pedig az 16 millió forintos beruht.ztľ,, nem több milliáľdos' Itt küszködik vele, már, lassan egy
éve talán. Kicsiben is lehetne jól csinálni, az is egy műemlék, a viztorony is egy műemlék.
Nagyon fél attól, hogy ez csak együľes választási ígéret. Azt gondolja)arramegyki a játék,
hogy ezt mos plakátokľa, újságokban, inteľneten mindenhol meghirđetve, egy nagyot
mondanak. Hźnyszor mondhat nagyot egy politikus? Hányszoľ ígérhet be üresen? ŻO|9-ben
üreseket mondtak, ő is hiszen, egyetértett, egymás vtiasztâsi ígéľeteit elfogadták és magukévá
tették. Utólag gyakorol annyi önkĺitikát, hogy ezek közott jő pâr olyan ígéľet volt, amit nem
tudtak valőra váltani vagy nem is akartak. A saját választókörzetét említve egy focipályát nem
tudott építeni a Szigeti József sétányon, nem az ő hibájából, pedig vâIasztćsi ígéret volt, rajta
van a szórólapon és nem csinálta meg, meľt nem hagyták. Biztos nem elég jól küZdött éľte,
pedig szerinte erőteljesen küzdött érte.
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Trippon Norbeľt, nem csak őt, hanem a kömyéken élőket és az összes újpesti lakost is,
nyugtassa meg és esküdjön meg rá, hogy ez nem csak egy üres igéret.

Naev István
E|tér a napirendi ponttól, meľt ęlkĺjvetett egy hibát ma, mert Czig|er Lâszloval nem
foglalkozott. Ez ano|jutott eszébe, hogy volt az erdogazdálkodásľól egy előterjesztés és ott
akarta elmondani, csak túl gyorsan átmentek azon a kérdésen. Szabó Balźzsjuttatta eszébe,
hogy ott is volt egy ijttszptllya ügy, hogy a Faľkaserdőt megmentjük és nem lesz ott ijaszptĺ|ya,.
Ehhez képest a mai előterjesztésben nem látta, hogy az ijászpályźĺt is túadná az onkorm inyzat
a Keľtészeti Vállalatnak azért,hogy ott erdógazdálkodást folytasson. Ez egyértelműen megint
egy hazugságnak a lelepleződése, amit régőta mond, és ami igaz, hogy az íjâszpéllya és a
mellette lévő telek, nem eľdő. Az egylk egy jól beépíthető építési telek, a másik korltúozottan
beépíthető építési telek.

Rádi Attila
Visszatérve a viztoronyhoz elmondj a, ttĺmogaţa' hogy kezdődjenek tárgyalások a tulajdonjog
megszerzéséről. Segíto szándékkal szeretné jelezni,hogy 2OI9 év elején elkészült avíztorony
felmérési terve, ęz szennte megkĺinnyítené majd a munkát. A 3D szkennelése is elkészült, egy
koncepció is készült rá, a Városüzemeltetési osztályon szerinte ezek megtalálhatóak és arľa
alapozva, akâr mćtr a tźltgyalźsokon is lehet pozíciót elfoglalni, illetve később segítheti a
tervezést. Ezt lęhet hasznâlni, mivel aZ épület nem nagyon vâltozott, maximum egy
állagfelmérésre lenne szükség.

dľ. Tľĺppon Norbeľt
Az elhangzottal<kal kapcsolatban Szabó Balâzs képviselő úmak szeretné elmondani, hogy
garanciźtt senki nem tud vállalni, amikor elindul egy úton, hogy biztosan sikerľel jar. Egy
dologľa tud garanciát nyújtani, hogy azon az úton elindul és mindent megtesz azért, hogy A
pontból B pontba elérjen. Ebben elkötelezettek, meľt ha nem lennének azok, akkor nem kerülne
ide a Képviselo-testület elé ez az előterjesztés,hiszen az elvégzettmunkát ellenzéki képviselok
is számon fogiák kérni. Meg fogiák kérdezní,hogy mindent megtettek-e? Síkerrel jártak-e? Ha
sikeľrel jtrtak miéľt, ha nem jtĺrtak sikerrel miért nem? Éppen ezért ebben mindenképpeî aZ
megvan az elkötelezettségük abban, hogy sikerrel járnak, és nagyon biznak abban, hogy
eredménnyel is járnak. Ilyen értęlemben egy nagyon erős gondossági kotelmet vállalnának.
Pontosítani szerętné azt,hogy a mai napon a képviselő-testületi anyagbannem vásárlásról, nem
visszavételről beszélnek. A mai napon visszaszetzésről beszélnek, és tárgyalások útján dől el,
hogy milyen jogi formában fogez megtöľténni.
Megkoszöni Rádi képviselő ur hozzászőIâsźtt, mert minden ezirtłnyban koľábban elvégzett
munka segítheti azt,hogy előbbre jussanak.
Fontos két logikai lépést rögziteni a fo cél irénytĺban. Először tudni kell, hogyan, milyen
feltételekkel lehet visszaszeľezĺi a viztomyot, ezért ttrgyalásokat kell folýatni. A másik a
Képviselő-testületnek, aki erről majd dönteni fog, tudnia kell, hogy ezpénzugyi értelemben mit
jelent a viztoronyta ĺézve és ennek fiiggvényében kell majd bölcs dontést hozni. oszintén
reméli, hogy ebben az igyben sikerrel jámak és a mai képviselő-testületi ülésen meghozott
d<jntés mindenképpen hozzéţárulhat ehhez.

Déľi Tiboľ
A voks rendszer meghibásodása miatt kéri, ha valaki hozzá szeretne szólni kézfeltartással
jelezze! Megállapítja, hogy nincs több kéľdés, észľevétel, |eztrja a vittt. Kiegészítésként
elmondja, az egyeztetések 2020. március, április környékén mâr avezéngazgatóval folytak. Az
igazgatosttgitagvalőjâban olyan sokat nem tetthozzâ ehhez a dologhoz. Akkor sajnos olyan
feltételeket tźmasztott a Főváľosi Vízművek Zrt, ami az Önkormźĺnyzat szźlmtĺra nem volt
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vállalható. Vélhetően most 2023-ban más helyzet van, ismerve aYizmuvek állapotát.Bíznak
abban, hogy most előrelépés lesz ebben azigyben és Újpest Önkormányzata a|ternativ úton is
meg tudja szerezni, ahogy az előterjesztésben is szerepel, ezt az ingatlant, utźtna el tudja végezni
azokat a feladatokat, amit máľ lassan 20 éve el kellene végezni.
Mivel aszavazőgép nem működik, ezértkézfeltartással töľténik aszavazás. Megkéľdezi,ki az,
aki támogatj a aviztorony visszaszerzésével kapcsolatoshatźtrozati javaslatot?
Megállapítja, hogy 18 igen szavazati artlrnyal egyhangúan elfogadta a képviselo testület a
javaslatot.

Budapest Főváľos Iv. keľĺilet Úinest onkormánvzata Kénviselő-testiiletének

víztoľonv itivőiéről
Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy:

1) kezdeményezi aFővârosi VízművekZrt.-néIés Budapest Főváľos onkormányzatźnźi a
természetb en az Arpâd út és Deák Ferenc utca saľoknál talźůhatő Budapest, 7l42O hrsz.
alatti ingatlanon épült műemléki víztorony, illetve a teţes ingatlan feletti rendelkezési
jog Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata titali visszaszerzését;

2) a viztorony épületét a Magyarorszâg helyi önkoľmányzatutől szóló 20II. évi
CLXXXX. törvény 23' l (5) bekezdés 7.pontja,13. pontja, illetve a17.pontja szerinti
kó zf e|adat el l átás a célj ttr a kiv tlnj a haszno sítani ;

3) felkéri a Polgármesteľt, hogy avíztoronyjövőjéről folýasson tárgyalásokat a Fővárosi
Vízmrĺvek Zrt. ingatlantulajdonossal, valamint Budapest Főváľos onkoľmányzatźtval,
maj d a táľgyal ások eredményé r o| tźĄ ékoztas sa a képvi selő-testületet;

4) felkéri a Polgármestert' hogy a tulajdonos Fővárosi Vízmúvek Zrt'-vęl egyĹittműködve
mérje fel az újpesti víztorony aktuális műszaki źilapotát és készíttessen költségbecslést
a megvalósítani kívánt homlokzati renoválást illetően.

Felelős: Polgármester, a költségvetési feladatkörľel rendelkező Alpolgármester útján
Hatttridő: 2024. március 28.
(18 igen, elfogadva)

Altfatter Adaĺbert képviselő úr ]7,00 óľakor az ülésről tóvozott, igy a Képviselő-testület
Iétszáma 17 fő lett'

Déľi Tibor
ozsváth Kálmán képviselő úr kért szót.

ozsváth Kálmán
Polgáľmester úrľal hónapok óta levelezésben állnak eg1mrással bizonyos helyi újpesti témákkal
kapcsolatban, mégis ugy lâtja, hogy vagy Polgáľmesteľ úr, vagy a kollegái nem értik, vagy nem
akarnak, vagy nem tudnak az źitala feltett konkrét kérdésekľe konkľét vtĺlaszt adni. Nem
szeretne klasszikusokat idézni, de ha valóban aYćtroshtnán ,,kupleráj" van, akkor lehet, hogy
lassan rendet kéne tenni és pontosan azokkal a kérdésekkel is kapcsolatban, amiket már hetek,

ţónapok, akáľ évek ota szorga|maz, illetve szeretne vâIaszokat kapni rá.
ot egyszenĺ kéľdést tett fel kozel5-6 hónappal ezelőtt, amikľe konkľétan se írásban, se szóban
nem kapott vźiaszt' Kérdései: Ki és mikor döntött úgy, hogy a Szilas park teľületén fákat kell
kivágni? Ki és mikor rendelte el a fak kivágását? Megtörtént-e a kivágott fak koľábbi
állapotfelméľése? A fakivágásokľa volt-e bárhonnan, báľkinek engedélye? Milyen költséggel
jtĺrta ezeka fakivágások az Önkormćnyzat számra? Ezekre a kérdésekľe szeľetne vźiaszttupnĺ,
mert korábban írásban fél éven keresztül nem kapott ľá konkľét vźůaszt.

\.ŕ
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Déľi Tiboľ
Tudomása szeľint avćĺIaszokatkiküldte a Váľosgondnokág Kft., aki a munkákat végezte.

ozsváth Kálmán
Elmondja, sajnos nem küldték ki. Küldött nekik egy megkeresést, miután Polgármesteľ úmak
is írt. Polgáľmesteľ úr akkor azt jelezte, hogy prőbá,lkozzon a Városgondoksá g vezető
munkatársainći.Eztmegtette, amiľe aztvćt|aszolták akkoľ, elo tudjakeresni aze-maíIjei között,
hogy majd fognak válaszolni, de azőta sem válaszoltak rá. Nem tudja, hogy erre miért a
Váľosgondokság illetékes munkatársainak kell vtĺlaszt adni? Azt gondolja, egy ilyen jól
működő onkormányzatntivagy aYtroshtztnezękre a kérdésekre ęEy egyszerű excel táblából
is ki lehetne szedni, akár most is a kéľdéseire a válaszokat.

Dérĺ Tiboľ
Egy héten belül választ fog kapni. Abban a tudatban voltak' hogy ezek a vźiaszok a
Városgondnokság rész&őlkiküldésre keľültek és értelemszeruen a levelének a megválaszoltĺsa
is megtörtént. Utána fognak nézni, hogy képviselő úľ miéľt nem kapta meg a vtiaszt.

Ozsváth Kálmán
Rendben, akkor vźĺrja eĺľe is a vâlaszt. A következo kérdést egy hónappal ezelłőtt küldte a
Polgáľmester úrnak. Két témával kapcsolatban is íľt. A 2O2o.,2O2L és 2022. esztendőkben
Ujpesten hány méter jfuda, illetve hány méter úttest újult meg és ez mennyibe került? }ŕrind,ez,
ha megtöľtént, biztos van róla valamilyen tźhlźľ;at aYtnoshźnźn. Ehhez kapcsolódóan ugyan
ekkor küldte el a kérdéseit szintén a Polgáľmester úrnak, hogy ZO2O-baĺ,ZO}I-ben, illetve
2O22-ben az Újpesti onkoľmányzat tulajđonâban vagy kezeleseten lévő, akfu egészségügyi,
akâr oktattlsi, akár szociális vagy bármilyen más olyan intézmények esetében hány daľab, hova,
mekkora éľtékben és milyen teljesítméný napelemeket raktak ki? Ezekre a kérdésekre is
szeľetne v á'laszt kapni.

Déľi Tiboľ
Tisztelt Képviselő Ur! Ugyanezęket a kérdéseket ptĺr héttel ęzelótt írásban is feltette és az
írásban megfogalmazottkétďésekre a megadott határidőn belül válaszolni fognak'
Most kapta az informtĺciót, hogy az elso levelére májusban megkapta képviselő ur a vćĺlaszt.
Augusztus végén egy újabb kérdéssort küldött, aminek a megválaszolćsa folyamatban van,
szintén ezzel a fakivágásos témával kapcsolatban. Az ügyintézésnek határideje van, a
határidőket betaľtják, képviselo úr is tartsa tiszteletben ezekęt a határidőket és ne két nappal a
levél kiküldése után ,,dörömbölj oĺ az ajton'', hogy nem válaszoltak rá'

Ozsváth Kálmán
Tisztelt Polgármesteľ Úr! Nem ,,döľömböl az ajton", azt Îeltehetoen máshogy csinálná,
egyszerűen a képviselői feladatait pľóbálja ellátni. Feltett öt kérdést, amire egyetlen egy
témtĺban sem kapott konkľét vćĺlaszt.
A fäk kivágásával kapcsolatban konkľétan úgy hangzott el a kérdése, hogy,,Ki, mikor döntött,
a Szilas paľk területén lévő fákat miért kell kivágni?'' Erľől dokumentumot semmilyen
formában nem kapott. ,,Ki mikor rendelte el ezeknek a faknak a kivágását?'' Egyetlen írásos
dokumentumot és szóbeli kiegészítést sem kapott. ,,Megtörtén-e az źĺIlapot felmérése azoknak
a fáknak?'' Egyetlen egy dokumentumot se írásban, sehogy máshogy nem kapott. ,,Volt-e
engedélye, akár avárosvezetők részéről ,va1y a Városgondokság részérolbármelyik vezetőnek,
hogy ezeket a fźlkat kivághassák és konkrétan milyen költséggel járt az Önkoľmányzat
szźlmtra?" ot teryesen egyszerű kéľdés, tarthatnak frakciószünetet, mógnézheti, hogy miiyen
vtůaszt kapott. Ebbol az otbol egyetlen egy dokumentumot sem kapott.
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Déľi Tiboľ
Ú3ra meg fogják nézní, de tudomása szerint képviselő úr minden kéľdéséľe határidon belül
v źůaszoltak a munkatárs ak.

ozsváth Kálmán
Kapott vtĺlaszt, de nem a feltett kérdéseire. Egyetlen egy nyílt dokumentumot sem kapott.

dľ. Tľippon Noľbert
Elmondja, meg fogják vizsgálni

ozsváth Kálmán
Megk<iszöni. A harmadik téma, amivel kapcsolatban szeretett volna szót kémi. Ez abizonyos
két éve hilzodő, a víztoľonyntikialakittlsľa váľó zebrás gyalogátkelőhely kialakítása. Éppen
július 31-é1 érdeklődött ismét Polgármester úrnál ebben atémźhan. Tudomása szęrint július
31-én az Önkormźnyzat kötött megállapodást a kialakittĺsaval kapcsolatban. Szeretne eľről
valamilyen tájékoztatëtst kapni. Hangsúlyozza,hogy két éve húzódik ez azigy is.

dr. Trippon Noľbert
Ytiaszâban elmondja' képvíselő úr źital szőbahozott forgalomtechnikai beavatkozás
tekintetében az onkormźnyzatmegszerezte a szükséges szakhatóstryĺhozzâjárulásokat, illetve
nyilatkozatokat és a napokban megrendelésre kerĹilt a kivitelezési munka. A munkaterület
źltadtłstra hamarosan sor keľĹil' igény szerint enől képviselő uľat tâjékoztatjtk orömmel
jelenthetik, hogy belátható időn belül ez abiztonságos gyalogátkeló az eloirtaknak megfelelően
el fog készülni.

Ozsváth Kálmán
Megköszöni a szóbeli kiegészítést és a vźĺlaszt. Ez egy két éve hilződo ügy, először 202l-beĺ
kért ezzel kapcsolatban szot Bizottság ü1ésén, majd a Képviselo-testület iilésén is, ahol
egyhangúan tźlmogatta a Képviselő-testület ezt a javaslatot. Ez nem lenne egy nagy feladat.
Nem éľti, mi taľtott ebben a témában két évig? Mikoľ ez elmondta, akkoľ Alpolgáľmester úľ és
Polgármesteľ úľ is nagyon csodálkozott, hogy ezeket a dokumentumokat,hźttértudást honnan
s.zereztemeg. onnan, hogy ezt Ókküldték meg neki. Ebből is látszik, hogy műkö d1k azÚjpesti
onkoľmányzat. Szeretné kéľni, ha van ľá lehetőség, akkoľ ez a gyalogátkelőhely minél
hamaľabb épüljön meg, mert valóban ľendkívül életveszélyes területľol van szó. Ha mindenki
ugy akarja, akkor majd a felújításra kerülő újpesti víztoronynál végre lesz a l0. vâlasztokerület,
illetve a környék lakóinak és az arra jćtróknak egy biztonságos gyalogátkelőhelye.
Látni-e már konkľétan azt, hogy mikor készül el és mikor kerül ć,/radâsra, majd ez a
gyalogátkelőhely?

Déľi Tibor
Alpolgármester úr elmondta' ahogy a munkaterület źttadâsa megtöľténik, elkezdődik a munka.
Hamarosan lesz időpont, heteken belül. Szabó Baläzs képviselő úr szintén jelentkezik
hozzâszőlźşra.

Szabĺó Balázs
A tegnapi Városfejlesztési Bízottság ülésén szőba hozta az Egyebek napirendi pontban a
Kossuth utca 68. sztlmí helyi védettséggel rendelkező télrsashâz ügyét ismertette már sokadik
alkalommal. Tźţékoztatta aBizottságot, illetve ott volt Polgármester úr is és Alpolgármester úľ
is, hogy most megrekedni lźtszik e.nnek a hâznak a műemléki védettséggel összefüggő
homlokzat felújítása, tobb ok miatt. Ülés után abban maľadt a Polgáľmesteř únal, hogy-ězt
foglalja írásba és küldje e|.Ezt az éjszaka folyamán megtette, egy hosszú e-mailben. Most csak Js



eÍTe a levélre szeretne ráerősíteni, azzal, hogy itt a nyilvánosság koľláto zott erejétkihasználva,
de a lakóknak tett ígéretétbeváltva szeretné napirenden 1ľrrtani ęzt atémźú
A Kossuth utca 68. felújítása már több mint egy éve elkezdődött, atervezési szakasszal. Tĺjbb
lakógytĺlésęnrészt vett, meg lettterueztetve, be lett adva településkép védelmi eljtrtłsra, az
épitész bement aFoépítészi Irodába, egyeztetett konzultált, viszonylagbiztatőanhaladt előre
ez az ugy. A nyźtt során tcjrtén több olyan eset a htnban, ami gtĺtat szabhat ennek a teľvnek,
hogy ezL a homlokzatfelújítást elvégezzék Az egyik vihar után a tető megséľült ésbetuott",
illetve több cserép eltörött, az elektľomos háIózat is úgy megrongálódott a hâzonbelül, hogy
annak is a teljes cseréjéľe van szükség. Ebből kifolyólag az az önerő, amit tartogattak ulrto
lakói ennek a homlokzatnak a felújítására, egyik pillanatľól a másikĺa elpárologni látszik. Most
megtakarítás nélkül marad ahtĺz.Itt jön képbe az onkormźnyzat,hiszen létezikegyprogramja,
miszerint a helyi védettségű ingatlanok homlokzati felújítását tźmogatja, de nem teţes
egészében. A hatályos rendelet csak a mtĺemléki védettséggel összefüggő tobblettköltség
fedezését engedi meg. A tegnapi napon is javaslatot tett ana, illetve az éjszaka folyamán írt
hosszas levelében is aľra tett javaslatot, hogy vizsgáIjâk meg annak a lehetoségét, hogy ennek
a településkép védelméről szóló 21l20I7 . sztĺmurendelet 28. Ş 1 (bekezdéséből) egy mondatot,
ha ki tudnának emelni, ki tudnának törölni, akkor megnyílna aziú afelé,hogy jelen esetben az
ahâz és a jövoben meg más hźĺzak is teljes ĺisszegú támogatásban részesülnének' hiszen ęzt a
rendeletet 20l]-benhoztttk, azőta eltelt hat év, sok minden vtůtozott, nem feltétlenül pozitív
irźnyban, kamatkörnyezettől kezdve, infláció, építési költségek ára és a lakók anyagihelyzete
sem lett 2017 őtajobb. Azt gondoţa hat év elteltével, lehet, hogy idoszenĺvé vált ennek a
rendeletnek a felülvizs gtlata és egy kicsit tägabbra nyitni a lehetőséget, a helyi védettségű
hâzak es etéb en a tâmo gatźls ok i gényb ev étel ére.
Az előző évben és ebben az évben is 25-25 millió foľintot különített el az Önkormtĺnyzat a
költségvetésében ezel<rę a célokľa. Ez örvendetes, ugyanakkor Sem tavaly és úgy látszik idén
sem tudta vagy akarta. leginkább nem tudták lehívni ezekęt az összegeket ilyen célokľa. Ebből
kifolyólag nulla forintot költött Újpest Önkoľmányzata tavaly és idén á helyi védettségű
épületek felújításáľa. Egyetlen egy épület sem újult meg, egyedül a szomszédos Kossuth 70.,
de azmég})2l-es kifizetés volt emlékei szerint. Ez az összeg benn marad, és ha már 50 millió
ţrint maradbenn, azmźlr sok, és azt sugallja sztĺmźra,hogy valami nincs rendben a rendelettel.
Erdemes lenne ennek a rendeletnek a felülvizsgâlata és a korľekciója.
Aľľa tenne javaslatot, hogy vizsgáţák meg, van-e arra lehetőség,hamár ott van a költségvetési
soron ekkora ĺisszeg és van egyhtn, amelyik szeretné ezt és mindent elkövet, hogy egy ilyen
felújításban részesüljön, egyébként nincs esélye arra, hogy a felújítást önerőből megvalósítsa.
Mi töľténne akkor, ha teljes összegű támogatásban részesítenék ezt ahâzat? Jelen pillanatban
16 millió forintos benlhtztĺstól van szó és 25 millió forint van ott azona a soron.
Azt szeretné kéľni a városvezetéstől, hogy a következo egy hónapban szeptember soľán
vizsgáljćlk meg ennek a lehetőségét és a következő testületi ülésre valamilyen írásos vtiaszt
adjanak elTe' nem csak neki, hanem ahâz lakóinak is, hogy ezt afelűjítást ilyen formában,
esetleg ľendeletmódosítással még akár ebben az évbenmeg tudják csinálni. Az a célja, hogy a
körzetében talá'lhatő helyi védettségíihźzaknak a 100 oÁ-tĺt fel tudja újítatni. Ez a legfontosabb
célja a ciklus hćttalevő ľészében. Megk<iszöni, ha erre tudnak ígéretet adni.

Déľi Tĺboľ
Tisztelt Képviselo Úr! Szinte szóról szoruugyanezeket a mondatokat, illetve szöveget mondta
el a tegnapi Városfejlesztési Bizottság ülésén, ahol aZ ülés végén elhangzott, hogy
megvizsgáljâk a lehetőséget.
A jovőre nézve kéri, ha egyszer megbeszélnek valamit és azt mondják, hogy megvizsgźůjá,k,
Czigler Lászlő alpolgármestęr úr készségesen áll a feladat elé és megvizsgálja, hogy milyen
lehetősége, mozgásteľe van ilyen esetben az onkoľmtnyzatnak és egy rendeletmódosítással
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tudnak-e ezenvâltoztatni, ahogy képviselő úr is kéri, akkor pľóbáţa megazt tisztlęletben taľtani
és afelé menni és nem a képviselő társak idejét hűzni e tekintetben.
ozsvtńh képviselő úrnak szerctné tájékoztatëlsként elmondani, május 26-źĺn egy kétoldalas
vâ|aszt kapott a feltett kérdéseire vonatkozóan'

A továbbiakban a Képviselő_testület zárt ülés keľetében folytatja munkáját.
Zárt ülés keľetében a Képvĺselő-testůĺlet 17612023. (vI[. 31.) szám a|att hozott
hatáľozatot.

Az elnök az tilést 17,20 óľakor bezârja.

K.m.f.

bor
polgármester,


